
معاون محیط زیست  استان اصفهان: حقابه تالاب »گاوخونی« روی کاغذ مانده است  

تکلیفی که بلاتکلیف مانده!

وزیر آموزش و پرورش در 
بیست و ششمین جشنواره 

 خیرین مدرسه ساز در اصفهان 
مطرح کرد:

ساخت 7000 مدرسه 
در دولت سیزدهم

 تغییر نسل  تغییر نسل 
 تیم ملی باید از  تیم ملی باید از 
 یکسال پیش  یکسال پیش 
آغاز می شدآغاز می شد
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پیشرفت ۵۲ درصدی طرح تکمیل کمربندی 
خمینی شهر به نجف آباد

 دهه فجر اولین واحدهای مسکن ملی 
کاشان تحویل می شود

خام فروشی، تیر خلاص بر پیکره صنعت گل و گلاب کاشان
از تولید اسانس و دیگر فرآورده های جانبی از گل محمدی غفلت شده است؛

وقوع ۳۷ حادثه 
غرق شدگی در منابع 

آبی اصفهان از ابتدای 
سال جاری

رئیس جمهور شهید، 
مرد روزهای سخت 

بود 

نباید در طراحی 
 خودرو از 

 سایر  کشورها 
تقلید کنیم

 کاشی های پایین گنبد مسجد امام)ره( اصفهان 
در حال ریزش است
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ممکن اســت وزارت نیرو حقابه محیط زیســت و تــالاب بین المللی 
»گاوخونی« را روی کاغذ بیاورد اما در عمل، آن را حذف می کند. شاهد این مدعا 
بسته بودن سد »رودشتین« است که تنها ۸۵ کیلومتر با تالاب فاصله دارد و این 
نشان می دهد که حتی وقتی آب هم در بستر زاینده رود برای کشاورزان شرق 
استان جریان داشته باشد، بازهم آبی به تالاب گاوخونی راه پیدا نمی کند. این 

تکلیفی است که از سمت وزارت نیرو محقق نشده است.

روزنامه  فرهنگی، اجتماعی، 
سیاسی، اقتصادی  و ورزشی           

شنبه ۲۶ خرداد ۱۴۰۳
۸ ذی الحجه ۱۴۴۵

۱۵ ژوئن ۲۰۲۴
شماره ۴۱۰۸

۸ صفحه
سال چهاردهم

قیمت: ۵۰۰۰ تومان

نوبت دوم

م الف: 1731039
حسین دهقان -شهردار میمه

*آگهی مناقصه *
شهرداری میمه به استناد مجوز شماره ۴۰۱/۱۰۸  مورخ ۱۴۰۲/۱۰/۲9 ) بودجه مصوب۱۴۰۳ ( شورای 
محترم اسلامی شهر و بر اساس درخواست شــماره ۳۱9/ ۱۴۰۳  مورخ ۱۴۰۲/۱/۲۸  دفتر فنی در نظر 
دارد عملیات خرید  آسفالت و پخش بصورت فینیشــری در  سطح شهر میمه را با اعتبار اولیه به مبلغ 
۴۰,۰۰۰,۰۰۰,۰۰۰ ریال از محل اعتبارات عمرانی سال ۱۴۰۳  شهرداری و طبق مشخصات فنی پیوست از 
طریق مناقصه و با شرایط ذیل به پیمانکار واجد شرایط واگذار نماید. لذا متقاضيان ميتوانند ازتاریخ 
درج آگهی درروزنامه به مدت ده روز  به شــهرداری واقع درمیمه ، بلوار  انقلاب اســلامی مراجعه و 
نسبت به دريافت فرم مربوط به  شــركت در مناقصه اقدام و یا جهت کسب اطلاعات با شماره تلفن 
۴۵۴۲۲۴۳۳  – ۰۳۱ این شهرداری تماس حاصل و یا به ســایتWWW.meymeh.ir مراجعه 
نمایند. ضمناً شهرداری دررد یا قبول یک یا تمام پیشنهادات مختاراست و هزینه چاپ آگهی بعهده 

برنده مناقصه میباشد.

آگهی تاسیس داروخانه

روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی استان اصفهان 
م الف: 1734644

بدینوسیله به اطلاع میرساند معاونت غذا و دارو دانشگاه علوم پزشکی اصفهان در نظر دارد در شهر کوهپایه 
از توابع شهرستان اصفهان، مجوز تأسیس داروخانه صادر نماید، لذا از کلیه داروسازان علاقه مند به تأسیس 
داروخانه در آن شهر درخواست می گردد ضمن ثبت تقاضا در سامانه HIX، تقاضای کتبی خود را به انضمام 

مدارک مربوطه به این معاونت حداکثر تا تاریخ ۱۴۰۳/۰۳/۳۱ تحویل یا ارسال نمایند. 

۲۰۰ نفــر از توهین کنندگان به شــهدای خدمت در 
اصفهان شناسایی شدند و برای آنان پرونده تشکیل 

شد.
به گزارش خبرگزاری صداوسیما، دادستان عمومی 
و انقلاب اصفهان گفت: پس از حادثه تلخ ســقوط 
بالگرد رئیس جهمور که منجر به شــهادت آیت ا... 
رئیسی، امیر عبداللهیان وزیر امور خارجه، استاندار 
و نماینده ولی فقیه آذربایجان شرقی شد، برخی با 
تولید، انتشار و بازنشر محتوای خلاف واقع در برخی 

شبکه های اجتماعی ضمن حرمت شکنی شهدای 
خدمت موجب تشــویش اذهان عمومی، ناراحتی 
شهروندان، خانواده های شهدا و بر هم زدن امنیت 

روانی جامعه شدند.
ســید محمد موســویان افزود: بر همین اســاس 
با دستور دادســتان کل کشــور و تأکید رئیس کل 
دادگستری اســتان مبنی بر برخورد قضایی قاطع 
 با برهم زننــدگان امنیت روانی جامعــه، بیش از

 ۲۰۰ نفر که اخبار کذب و محتــوای توهین آمیز به 

مقام شهدای خدمت داشته را شناسایی و برای آنان 
در دستگاه قضایی پرونده تشکیل شد.

دادســتان عمومی و انقلاب اصفهان: شــهروندان 
اخبار و اطلاعــات را از منابع رســمی دریافت کنند 
و برابــر قوانین با کســانی کــه اخبــار و محتوای 
جعلــی منتشــر و موجــب آســیب بــه امنیــت 
روانــی جامعه شــوند دســتگاه قضایی اســتان 
 قاطعانــه برابر قوانیــن و مقررات برخــورد خواهد 

کرد.

برخورد قضایی با ۲۰۰ نفر از توهین کنندگان به شهدای خدمت در اصفهان
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 خانواده شهید حسینی زمینه آزادی یک زندانی را فراهم کرد
رئیسستاددیهکاشانازآزادییکزندانیجرایمغیرعمدتوسطخانوادهشهیدحسینیخبرداد.

علیراحمیدرگفتوگوبا»تسنیم«،ضمناشارهبهآزادییکزندانیجرایمغیرعمدتوسطخانوادهمعظم
شهیدهشتسالدفاعمقدس،اظهارداشت:خانوادهشهیدحسینیمخارجمراسمابوالشهیدخودرا
خرجآزادیزندانیجرایمغیرعمدکردند.ویدربیانجزئیاتاقدامصورتگرفته،افزود:خانوادهشهید
حسینیباتخصیصاینمبلغزمینهآزادییکزندانیجرایمغیرعمدرافراهمکردندواینزندانیبااقدام
صورتگرفتهبهآغوشگرمخانوادهبازگشت.مدیرستادهدیهشهرستانکاشانازآزادییکزندانیجرایم
غیرعمددیگرخبردادوابرازداشت:دراقدامیخداپسندانه،کانونهایآرزویسپید،هلالاحمروفانوس
باهمراهیدانشجویاندانشگاهعلومپزشکیکاشانوباهماهنگیهایانجامشدهباستاددیهاستان،
یکزندانی39ســالهراآزادکردند.ویبابیاناینکهاینزندانیجرایمغیرعمدبامعلولیتحرکتیکهبه
دلیلبدهیومشکلمالیدرزندانبهسرمیبرد،گفت:آزادیاینزندانیباکمکسودحاصلازبازارچه
خیریهکههمزمانبابرگزاریجشنروزدختردردانشگاهعلومپزشکیکاشانباهدفکمکبهنیازمندان
برپاشدهبود،امکانپذیرشد.راحمیبابیاناینکهخوشبختانهفرهنگآزادیزندانیانجرایمغیرعمددر
منطقهکاشاندرحالگسترشاست،تصریحکرد:اینموضوعباعثشدهاستتااقشارمختلف،گروهها

واحزابدرهرجایگاهومقامیبهایناقدامخداپسندانهرویبیاورند.

پیشرفت 52 درصدی طرح تکمیل کمربندی خمینی شهر  به 
نجف آباد

طرحتکمیلکمربندیخمینیشهربهنجفآبادبیشاز۵۲درصدپیشرفتفیزیکیداشتهاست.
معاونمهندســیوســاختادارهکلراه
وشهرســازیاســتاناصفهــانگفــت:
 طرح»تکمیلکمربندیخمینیشــهربه
نجفآبــاداتصالبهپلســلیمانخاطرو
تقاطعغیرهمسطحشهرکالکترونیک«به
طول۲9کیلومتردارای۵۲درصدپیشرفت
فیزیکیاست.بهزادشاهسوندیبااشاره
بهاینکههزینهپیماناینطرح۱۷۰میلیارد
ریالبودهوتاکنون39۰میلیاردریالبرای
اجراهزینهشدهاســت،افزود:برایپایان

اینطرحبههزارمیلیاردریالاعتباردیگرنیازاست.ویدرخصوصمشخصاتفنیواحجامبهکاررفته
دراینطرحگفت:تاکنوندراینطرح۷۰۰مترمکعببتنریزی،۱۵هزارمترمکعبخاکریزیو۶هزار

مترمکعبخاکبرداریاجراشدهاست.

بررسی طرح تفکیکی 40 هکتاری مرحله دوم طرح نهضت ملی 
مسکن کاشان

طرحتفکیکی۴۰هکتاریمرحلهدومطرحنهضتملیمسکنکاشانبررسیشد.بهگزارشخبرگزاری
صداوسیما،رئیسادارهراهوشهرسازیشهرستانکاشانگفت:درجلسهکمیسیونماده۵استاناصفهان
ویژهبررسیموارداینشهرستان،طرحتفکیکی۴۰هکتاریمرحلهدومطرحنهضتملیمسکنکاشان
بررسیشد.مجتبیآراستهبااشارهبهاینکهاینطرحشامل۵طبقهوحدود3هزارو۱۰۰واحدمسکونی
است،افزود:دراینجلسه،درخصوصمابقی۱9۶هکتارمجاورزمینمصوببارعایتحریمرودخانه
سوکچمتصمیمگیریشد.ویگفت:درجلسهکمیسیونماده۵،همچنیندرخصوصکارگروهتلفیق
زیربناییشهرکاشان،زمینهایدارایکاربریاداریشماره۱و۲،تعیینتکلیفارتفاعساختمانها،تغییر

کاربریشهرمشکاتوضوابطتشویقیکالبدینیزبحثوبررسیشد.

فرماندار فریدن خبر داد

واگذاری زمین به بیش از ۴۵۰ نفر در فریدن

فرماندارشهرستانفریدنگفت:دولتسیزدهمبهدنبالخانهدارکردن
جوانانومردمبودکهدرحالحاضردرفریدنبهبیشاز۴۵۰نفرزمین
واگذارشدهکهدرحالساختوسازاستوهفتهجارینیزقرعهکشی

نهضتملیمسکنراخواهیمداشت.
عزیزالهعباســیدرگفتوگوبــا»ایمنــا«،اظهارکرد:دولتشــهید
رئیســیازهمانآغازتمامتلاشخــودرابرایخدمتبــهمردمبه
 کارگرفــتوتوانســتبســیاریازمشــکلاتچندینســالهراحل

کند.
ویافزود:کلاعتباراتعمرانیکهازمرداد۱۴۰۰تاپایانسال۱۴۰۲به
شهرستانفریدناختصاصپیداکردهاستبیشاز9۲۷میلیاردتومان
بود،یکقیاسسادهبادولتســابقمیتواندنشاندهدکهچهاقدام

بزرگیصورتگرفتهاست.
فرماندارشهرســتانفریدنیکیازسیاســتهایدولــتراتوجهبه
مناطقمحرومدانستوخاطرنشانکرد:ماهمگیدلمانبرایشهید
عزیزمانسوخت،چراکهایشانتاآخرینلحظهعمرپربرکتخودبرای
خدمتبهمردمتلاشکردونگاهویژهایبهمناطقمحرومداشت،اما

کارهاوعملکرددولتآنگونهکهشایستهبودبازتابدادهنشد.
عباســیادامهداد:دربخشراهســازیوراههایروســتاییبیشتر
روستاهایمانازنظرزیرسازی،آسفالتوجدولگذاریبامشکلمواجه
بودندکهاینمهمانجامشد،بیشاز3۴هزارتنآسفالتصورتگرفت
ودرورودیهایغربیکهدوکیلومترماندهبودآسفالتآنانجامشد

وبهبهرهبرداریرسید.
ویاضافهکرد:دربحثرفعنقاطحادثهخیزجادهفریدنکهیکجاده
ترانزیتیوپلارتباطیمیانچنداستاناست،بخشعمدهایننقاط

حادثهخیزترمیموبازسازیشد.
فرماندارشهرســتانفریدنبابیاناینکههشتسالپیشازرویکار
آمدندولتسیزدهمحتییکمسکناحداثویکپلاکزمیننیز
واگذارنشد،عنوانکرد:وزرایدولتســابقبهاحداثنشدنمسکن
افتخارمیکردند،امادولتســیزدهمبهدنبالخانهدارکردنجوانانو
مردمبودکهدرحالحاضردرفریدنبــهبیشاز۴۵۰نفرزمینواگذار
شدهکهدرحالساختوسازاستوقرعهکشینهضتملیمسکنرا

خواهیمداشت.

عباســیبابیاناینکهدربخشروســتایینیزبعضیروستاهازمین
منابعملیندارندکهاینمشــکلراحلخواهیمکــرد،گفت:دولتها
وقتیسرکارمیآمدندتلاشیبرایتکمیلپروژههاینیمهتمامانجام
نمیدادند،چراکهبرخیبافکراینکهاینپروژهبرایدولتسابقبوده
استتلاشچشمگیرینمیکردند،اماسیاســتدولتسیزدهمبر
تکمیلپروژههاینیمهتمامبود،چراکهتمامآنهاسرمایههایمردم

است.
ویافزود:درفریدنشــهرکگلخانهایداشتیمکهبهدلایلی۱3سال
تعطیلبودوباپیگیریهایبسیار،اینگلخانه۴۰واحدیبااعتبار۷۵ 
میلیاردتومانبهبهرهبرداریرســیدودرحالحاضر۱3واحدآنفعال
شدهوبهایندلیلکهدرحریمشــهردامنهاستبایدمشکلفنیآن

حلشود.
فرماندارفریدنبااشــارهبهپروژههایورزشــیادامهداد:یکسالن
ورزشیبهعنوان»مهرامام«داشتیمکهچندینسالبلاتکلیفمانده
بودوبهبرکتدولتسیزدهمبهرهبرداریرســید،همچنیندوزمین
چمنمصنوعیدرهنرستانسروشویکیازروستاهااحداثشد.

وزیرآموزشوپرورشضمناشــارهبــهاجرایچله
خدمتدرآموزشوپرورشگفت:9۵۰کلاسافتتاح
میشود.بهگزارش»تســنیم«،رضامرادصحراییدر
همایشخیرانمدرسهسازضمناشارهبهویژگیهای
شاخصمنطقهکاشاناظهارکرد:دراینآیینشایسته
اســتازشــهیدرئیســییادکنیمچراکهباخیرانبا
صمیمیتگفتوگومیکردوخیــرانازاوبهنیکییاد
میکنند.ویبــابیاناینکههیچعاملپیشــرفتیدر
کشوروجودنداردکهبدونمردممعنیپیداکند،افزود:
درطول33ماهدولتسیزدهم۷هزارمدرسهدرکشور

ساختهشــدکه3۰هزارکلاسدرسمیشودوآنچه
نهضتساختمدرسهراباســرعتبالاییپیشبرده
حضورخیراناســت.ویبابیاناینکهپسازخیران
مدرسهســاز،خیراندردیگــرحوزههاظهــورکردند،
افزود:۱۱درصدپروژههایآموزشــیکاملاخیرســاز
استوبعدازشهادتشــهیدرئیسیچلهخدمتدر
آموزشوپرورشصورتگرفتهونقطههدفساخت
9۵۰کلاسدرساســت.وزیرآمــوزشوپرورشبا
بیاناینکهافتتاحپروژههایصورتگرفتهدر33ماه
دولتسیزدهمسالهاپیشکلنگزنیشدهبود،ابراز

داشت:تمرکزفعلیمابرپروژههاییاستکهحداقل
8۰درصدپیشــرفتفیزیکیداشتهاســتوازلحاظ
مدیریتیاینموضوعتأییدشدهاست.ویبابیاناینکه
حقیقتاحجمکمکخیراندرساختمدرسهدرکاشان
ازچندیناستانبالاتراست،گفت:اینموضوعباعث
شدهاستکاشاندرشاخصهایمختلفکمنظیرویا
بینظیرباشدچراکهاقدامواثرکارخیراندرحوزههای
مختلفمثمرثمراست.صحراییبابیاناینکهکارخیر
خیرانبسیاربیشترازمحاسباتمااست،تصریحکرد:
حقیقتاًکارخیراندرحوزههایمختلفارزشبســیار
زیادیداردوخیرانمدرسهسازنیزکهدرحوزهتعلیمو
تربیتفعالیتدارندخدماتآنانشایستهتقدیراست.

 950 کلاس افتتاح می شود

سرپرســتفرمانداریویژهکاشــانازنیاز۵هزارمیلیاردریالیبرایساختو
بهسازی۵۰مدرسهدراینشهرســتانخبرداد.حمیدرضامحمدیفشارکیدر
حاشیهآیینکلنگزنیچندینمدرسهبااشارهبهاینکهبالغبر۷۰درصدمدارس
درکاشانخیرسازاست،اظهارکرد:امروزنیزهمچنانافزونبر۱۶۰کلاسدرس
درکاشانتوســطخیرینعملیاتیمیشود.ویافزود:کاشــانبهدلیلبافت
تاریخیشهرستان۵۰کلاسدرسومدرسهتخریبیوفرسودهاستکهنیازمند
۵هزارمیلیاردریالاعتباربرایبهســازیونوسازیاست.سرپرستفرمانداری
ویژهکاشانگفت:امروزبهکمکخیرین3۵پروژهبااعتباریبالغبرسههزارو۱۰۰ 
میلیاردتومانمشتملبر3۱مدرسهکه۲8۲کلاسدرس،۱۰سالنورزشی،سه
سالنآمفیتئاتراستبهمجموعهآموزشیشهرستاناضافهمیشود.محمدی

فشارکیخاطرنشــانکرد:همچنینمجموعههنرســتانهایکشوردرکاشان
با۵هنرســتانو۴۰دپارتمانبااعتباریبیــشاز۱,۴۰۰میلیاردریالکلنگزنی
میشود.سرپرســتفرمانداریویژهکاشــانگفت:اینهنرســتاندرزمینیبا
مساحت۱3۰هزارمترمربعبازیربنای83هزارمترمربعاستکهدارایخوابگاه
شبانهروزی،مرکزتربیتهنرآموزشاستادعملیاتیمیشود.محمدیفشارکی
بااشارهبهکمبودسرانهورزشیدرشهرســتانکاشانگفت:سالنهایورزشی،
استخر،پارکینگروبازومسقف،مســجدوکتابخانهوآمفیتئاترازجملهدیگر
اینپروژههایآموزشیاستکهازصفرتاصددرصدتوسطخیرینکاشانیانجام
شدهواینخدمتادامهدارد.بهگزارشایمنا،آئینعملیاتیشدنوبهرهبرداری
از3۱مراکزآموزشیکاشانباحضوروزیرآموزشوپرورشدرکاشانانجامشد.

خبر روزنیاز 5000میلیارد ریال اعتبار برای ساخت و بهسازی 50 مدرسه در کاشان

بهره برداری از 4 طرح کشاورزی در کاشان
مدیرجهادکشاورزیکاشانگفت:همزمانباهفتهجهادکشاورزی،چهارطرحخدماتیوتولیدی
درحوزهکشاورزیبااعتبار۶۶8میلیاردو۲۰۰میلیونریالدراینشهرستانبهبهرهبرداریخواهد
رســید.علیمحلوجیدرنشســتباخبرنگاران،اظهارکرد:بهرهبرداریازاینچهارطرح،اشتغال

مستقیمبرای۱9۷خانوادهبهرهبرداردرحوزهکشاورزیرافراهممیکند.
ویافزود:اصــلاحباغ۴۰۰هکتاریگلمحمــدیدربرزکیکیازاینطرحهااســتکهباهدف
مدیریتواحداراضیکشــاورزیخُردمالکیاجراشدهاستوطیسهمرحلهانجامخواهدشدو

برای۶۰۰نفرایجاداشتغالمیکند.
بهگزارش»ایسنا«،مدیرجهادکشاورزیکاشانتصریحکرد:مرحلهاولطرح،بهوسعت۵۰هکتار
باهزینه۷۰میلیاردریالاجراشدهکه۱۰میلیاردآنآوردهاعضایباغاستوبقیهآنکمکبلاعوض
دولتاست.اینباغباسیستمقطرهایآبیاریخواهدشدکهسالانهباعثصرفهجوییبیشاز۴۰ 

درصددرمصرفآبکشاورزیمیشود.
محلوجیتأکیدکرد:شهرستانکاشانازنظرتنوعمحصولاتکشاورزیازجایگاهمناسبیبرخوردار
استبهطوریکهدرتولیدگلاب،عرقیجاتگیاهیوشاهتوترتبهاولکشوریدرتولیدمیوه»به«
رتبهدوم،درتولیدگلمحمدیرتبهسوموازلحاظتولیدانارنیزجایگاهچهارمکشوررادراختیاردارد.
مدیرجهادکشاورزیکاشــانگفت:مرمتوبازســازی۴رشتهقناتدرروســتایآزرانازدیگر
پروژههاییاستکهباصرفهشتمیلیاردو۲۰۰میلیونریالانجامشدهکهپنجمیلیاردریالآناز

محلآوردهبهرهبردارانوبقیهنیزبهصورتکمکبلاعوضدولتبودهاست.
ویافزود:سطحزیرکشتگلمحمدیدرشهرستانکاشانبه۲۶۵۰هکتاررسیدهکهپیشبینی
میشود،برداشتمحصولبههفتهزارتنبرسدکهبهعلتسرمازدگیوبارشتگرگدرابتدای

سالسههزارتُنکمترازسطحنرمالاست.

رئیسشبکهدامپزشکیکاشانخبرداد:

اختصاص ۳ مرکز برای کشتار دام نذری عید قربان در کاشان
رئیسشبکهدامپزشــکیشهرستانکاشانازاختصاصســهمرکزتحتنظارتکارشناساناین
شبکهبرایکشــتاردامنذریعیدقرباندراینشهرخبرداد.ســیامکرضواندرنشستخبری،
اظهارکرد:کشتارگاهصنعتیکاشــانبهعلاوهدوقربانگاهدرپارکمدنیومیدانبخاراییکاشانبا
هدفکشتاردامنذریشــهرونداندرروزعیدقربانبهصورترایگاناختصاصدادهشدهاست.
ویتصریحکرد:عرضهدامزندهباقیمت۱۰درصدکمترازنرخبازارازدیگرطرحهاییاســتکهبا
مشارکتشهرداریکاشانبرایخدمتبهسلامتشــهروندانتدارکدیدهشدهاست.بهگزارش
»ایسنا«،رئیسشبکهدامپزشکیشهرستانکاشان،تأکیدکرد:کشتاردامدرمحلهایغیرمجاز،
تهدیدسلامتشهرونداناستبنابرایندوواحدبازرسیبهصورتمیدانیوضعیتکشتاردامدر
سطحشهرکاشــانراکنترلخواهدکردکهشــهرونداندرصورتنیازبهحضورکارشناسانشبکه
دامپزشکیباشماره۱۵۱۲تماسحاصلکنند.رضوانگفت:شهروندانبارعایتضوابطبهداشتیاز
بروزوشیوعبیماریهایمشترکدامیهمچونتبمالت،تبخونریزیدهندهکریمهکنگو،سیاه
زخمو...جلوگیریکنند.ویتأکیدکرد:مردم،کشتندامرافقطدرکشتارگاههایزیرنظارتاداره
دامپزشکیانجامدهندوازکشتندامدرمنزلخودداریکنندوگوشتدامراحداقلبهمدت۱۲ 
ساعتدردمایصفرتاچهاردرجهقراردهند.رئیسشبکهدامپزشکیکاشانگفت:دامقربانیرااز
مراکزمعتبرتهیهکنید،زیراخریدازدامدارانغیرمجازمنجربهافزایشاحتمالانتقالبیماریهای
انسانوحیوانمیشودوهمچنینجگروســایراحشایدام،بایدپساز۴8ساعتنگهداریدر

دمایچهاردرجهسانیگراد،مصرفشود.
ماده۶88قانونمجازاتاسلامیهرگونهکشــتارغیرمجازدامدرخارجازکشتارگاهراتهدیدعلیه
بهداشتعمومیمیداندوممنوعکردهاستکهدرصورتارتکابجرم،متخلفانبهمجازاتحبس

محکوممیشوند.

با مسئولان

 دهه فجر اولین واحدهای 
 مسکن ملی کاشان 

تحویل می شود
رئیسبنیادمسکنکاشــانضمناشارهبه
پیشرفت8۲درصدیسفتکاریگفت:دهه
فجراولینواحدهایمســکنملیکاشان

تحویلمیشود.
بهگزارش»تســنیم«،یکــیازدغدغههای
امروزدرکاشانپروژهمسکنملیدرکاشان
اســت،طرحیکهمقرربوددردوســالبه
صورتتمامکاربهمتقاضیانواجدشــرایط
تحویلدادهشــود،امارونــدنامطلوباین
پروژهموجبگلایهمتقاضیانشــدهاست.
خبرنگارتســنیماینموضوعراازمصطفی
رضازاده،رئیسبنیادمســکنشهرســتان
کاشــانپیگیریکردهاستووینیزدراین
رابطهتوضیحاتیراارائهدادومطالبیازروند
پیشرفتپروژهملیمســکندرشهرستان
کاشــانارائــهداد.مصطفــیرضــازادهدر
گفتوگوبا»تســنیم«،بابیاناینکهپروژه
ملیمســکنبهصورتمتوســط8۲درصد
پیشرفتفیزیکیداشــتهاست،اظهارکرد:
اینپیشرفتتامرحلهســفتکاریپروژه
استوبراساسبرنامهریزیسعیمیکنیم
تاپایانماهجاریباقیدقراردادتکمیلشود.
رئیسبنیادمسکنشهرســتانکاشاندر
بیاندلیلانتخابپیمانکارمرحلهنازککاری
ابرازداشت:اگربخواهیمپیمانکاردیگریبرای
نازککاریانتخابکنیمهزینهزیادیبهپروژه
تحمیلوازسویدیگرششماهزمانبههدر
میرفت.ویبابیــاناینکهدرانعقــادقرارداد
مرحلهنازککاریتمامیمواردقانونیباپیمانکار
مربوطهرعایتشدهاســت،گفت:باموافقت
کمیســیونماده۵یکطبقهبهپروژهاضافه
شدهاســتوواحدهایاضافهشدهمربوطبه
طبقهایاســتکهبهپروژهاضافهشدهاست.
رضازادهبابیاناینکهتحویلوتکمیلواحدهابا
توجهبهامتیازهرمتقاضیاولویتبندیوتحویل
دادهمیشــود،تصریحکرد:اولینواحدهای
تحویلیدردههفجربهمتقاضیانیکهبیشترین
 امتیازراداشتهباشند،بهصورتپلکانیواگذار

میشود.

راه های روستایی بیشتر  راه سازی و  در بخش 
و  لت  آسفا زی،  زیرسا نظر  ز  ا ن  یما ها روستا
جدول گذاری با مشکل مواجه بودند که این مهم 
انجام شد، بیش از ۳۴ هزار تن آسفالت صورت 
گرفت و در ورودی های غربی که دو کیلومتر مانده بود 

آسفالت آن انجام شد و به بهره برداری رسید

اخبار

استان

 

با توجه به ماده 7۳ قانون آیین دادرسی مدنی به اطلاع نامبرده زیر که پرونده ایشان به علت غیبت و... در این هیأت تحت رسیدگی 
می باشد، می رساند ظرف مدت یک ماه از تاریخ نشر این آگهی به دفتر این هیأت واقع در اصفهان، خیابان هزار جریب، ستاد مرکزی 
دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی درمانی استان اصفهان، ساختمان شــماره ۳، طبقه اول، اتاق های 209 یا 210 مراجعه و 
دفاعیه کتبی خود را به انضمام مدارک لازم به دفتر این هیأت تسلیم نمایند، در غیراین صورت طبق مقررات نسبت به صدور رأی اقدام 

خواهد شد.
شغل: پرستار فرزند: بهرام   خانم مریم ابراهیمی   
شغل: پرستار فرزند: عباس   خانم فرشته محمدی   
شغل: پرستار فرزند: رمضان   خانم نیره جعفری   
فرزند: خداخواست                               شغل: پرستار خانم مهین تاج عطایی   
فرزند: حسینعلی                               شغل: پرستار خانم معصومه سلطانی   

شغل: کمک پرستار فرزند: مجتبی   آقای محمدحسین صرامی فروشانی  
شغل: پرستار فرزند: محمد   خانم فاطمه فاضلی   
آقای محسن مرادیان فرد جونقانی                               فرزند: جعفرقلی   شغل: پرستار
فرزند: رضا                                شغل: پرستار خانم فاطمه طاهری   

م الف: 173۴6۰9

 هیأت بدوی رسیدگی به تخلفات اداری کارمندان دانشگاه علوم پزشکی  و خدمات بهداشتی درمانی

 استان اصفهان

باسمه تعالی

آگهی ابلاغ



مدیرکل میراث فرهنگی استان اصفهان خبر داد

معافیت تهیه کنندگان مواد اولیه صنایع دستی اصفهان از 
پرداخت مالیات

تهیه کنندگان مواد اولیه صنایع دستی اصفهان از پرداخت مالیات معاف می شوند.مدیرکل میراث 
فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی اســتان اصفهان، با پاسداشــت هفته صنایع دستی در آئین 
تجلیل از هنرمندان و صادرکنندگان نمونه صنایع دستی شهرستان برخوار گفت: این هفته مختص 
هنرمندان صنایع دستی است و آن ها هستند که باید ســخن بگویند و ما باید فقط مستمع مسائل 
و مشکلات شان باشــیم.امیر کریم زاده افزود: در ایام فعالیت دولت ســیزدهم و با حمایت های 
رئیس جمهور شــهید و وزیر میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دســتی مجوز بیمه ۱۰ هزار نفر 
هنرمند صادر شد که ۱۰ درصد آن متعلق به استان اصفهان است.وی گفت: با حمایت دولت، پس از 
این تمامی شرکت های تهیه کننده مواد اولیه برای تولیدکنندگان صنایع دستی از پرداخت ۱۰ درصد 
مالیات ارزش افزوده معاف هســتند که این خود نقش مهمی در رونق صنایع دستی دارد.مدیرکل 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان اصفهان افزود: لغو پیمان برون سپاری ارزی برای 
صادرکنندگان صنایع دستی و همچنین معافیت صادرکنندگان صنایع دستی از لزوم درج معاملات 
خود در سامانه های ارزی ازجمله دستاوردهای دولت سیزدهم بود.او تاکید کرد: تلاش شود تا در 
حوزه صنایع دستی، تولیدکننده فقط دغدغه تولید داشته باشد و نگران فروش نباشد، بنابراین تلاش 
می کنیم تا شرایطی را فراهم آوریم تا فعالان صنایع دستی شــرایط بهتری در زندگانی هنری خود 
تجربه کنند.در ادامه این آیین، از هنرمندان و صادرکنندگان نمونه صنایع دستی شهرستان برخوار که 

در ۳۵ رشته فعالیت می کنند تجلیل شد.

امکان صدور حساب تجاری و دستگاه کارتخوان پایانه  
فروشگاهی در اصفهان

امکان صدور حساب تجاری و دستگاه کارتخوان پایانه فروشگاهی در اصفهان فراهم شد.
مدیر اشــتغال و کارآفرینی اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان اصفهان گفت: امکان صدور 
حساب تجاری و دستگاه کارتخوان پایانه فروشگاهی برای فروش محصولات مشاغل خانگی فراهم 
شده است.سید مهدی قائم مقامی با تأکید بر ضرورت توسعه بازار، بازاریابی و فروش محصولات 
مشاغل خانگی به منظور پایدارسازی این مشــاغل و با توجه به بند ۱۲ مصوبات چهل و هشتمین 
جلسه ستاد ساماندهی و حمایت از مشاغل خانگی در سال گذشته افزود: مبنی بر اینکه وزارت امور 
اقتصادی و دارایی موظف است امکان صدور حســاب تجاری و دستگاه کارتخوان پایانه فروشگاه 
)pos( را برای دارندگان مجوز مشاغل خانگی فراهم کند، این امکان برای دارندگان مشاغل خانگی 
فعال فراهم شده است.  وی با اشاره به اینکه قرار شده اســت تا سامانه تحت وب طراحی و فعال 
شود، گفت: تا زمان فعال شدن وب سرویس مربوطه در سامانه مشاغل خانگی و درگاه ملی کسب 
وکار وزارت امور اقتصادی و دارایی، تمام اطلاعات متقاضیان مشاغل خانگی مورد تأیید این اداره کل، 
بصورت فیزیکی به این وزارتخانه ارسال و حساب مذکور صادر خواهد شد و دستگاه کارتخوان پایانه 
فروشگاه برای آنان ایجاد می شود.وی از صاحبان مشاغل خانگی خواست برای صدور حساب ویژه 
و دستگاه کارتخوان به ادارات تعاون، کار و رفاه اجتماعی شهرستان محل فعالیت خود مراجعه کنند. 
امروزه مشاغل خانگی زودبازده و کسب و کارهای خانگی به عنوان راهکاری مهم برای خوداشتغالی 
و ایجاد اشتغال و درآمد در سراسر جهان به حســاب می آیند.  قابلیت این نوع کسب و کار در منزل 
سبب ایجاد مزایای بی شماری برای شاغلان آن ها می شود، که از جمله می توان به ایجاد توازن بین 
مسئولیت خانوادگی زنان و اشتغال آنان، حذف هزینه های مربوط به خرید، رهن و اجاره کارگاه و 
ایاب و ذهاب، استفاده از نیروی کار دسگر اعضای خانواده و ایجاد زمینه های کار خانوادگی، امکان 
انتقال تجارب از طریق آموزش غیررسمی به شیوه استاد- شاگردی بین اعضاء خانواده و بسیاری 

فواید دیگر اشاره کرد.

از تولید اسانس و دیگر فرآورده های جانبی از گل محمدی غفلت شده است؛

خام فروشی، تیر خلاص بر پیکره صنعت گل و گلاب کاشان

زارعی، کارشناس حوزه کشاورزی خام فروشــی، تیر خلاص بر پیکره 
صنعت گل و گلاب برشــمرد و گفت: تولید محصــولات مختلف از گل 
محمدی امروزه در دنیا از اهمیت بسیار زیادی و ویژه ای برخوردار است.

حســین زارعی در گفت و گو با خبرنــگار »بازار «اظهار کــرد: تولید گل 
محمدی سال به سال در کاشان افزایش یافته است، اهل گلایه نیستم 
و جای ناشکری نیست چراکه وضعیت درآمدزایی تولید گل محمدی 
و گلابگیری خوب اســت اما گاهی به اندازه تلاش دوستان من در این 
عرصه نیست چراکه فصل اســتفاده از این موهبت محدود است و اگر 
فردی تنها در این عرصه مشغول باشد، ممکن است این شغل برای وی 

راضی کننده نباشد.
وی افزود: در یک ســمت، دلال ها و کارخانه جات هســتند که به طور 
معمول کارخانجات، گل محمدی را نمی خرند و دلالان هم پول مناسبی 
نمی  دهند و گاهی برخی باغبان ها مجبور هستند در بلندمدت گل های 

خود را بفروشند.
این کارشناس عرصه کشاورزی معتقد است که با توجه به نیاز کم این 
گیاه به آب و نیاز ویژه به نور آفتاب، مناطقی مانند کاشان و نقاطی که با 
بحران آب مواجه هستند می توانند از ظرفیت این محصول که از گذشته 

در میان ایرانیان جایگاه ویژه ای داشته است، استفاده کنند.

وی بر موضوع فراوری گل و گلاب نیز تاکید کرده و می گوید: تولید گلاب 
از گل محمدی یکی از تولیدهای مهم اقتصادی منطقه کاشان و کشور 
است که علاوه بر مصرف داخلی به خارج از کشور نیز صادر می شود، اما 
گلاب گیری به نوعی خام فروشی محصول اســت و مسئولان باید به 

تولید اسانس و دیگر فرآورده های جانبی گل توجه کنند.
زارعی با اشــاره بــه اینکه کاشــت و برداشــت گل محمــدی موجب 
اشتغالزایی خوبی در فصل بهار در کاشان است، تاکید کرد: استفاده از 
این نعمت خدادادی نیازمند، وجود یک نوع ســرمایه در گردش برای 

کارخانجات است.
وی تصریــح کــرد: ایــن موضوعی اســت کــه بــا حمایــت بانک 
ها به خوبــی محقق می شــود و این در حالی اســت کــه اکنون نرخ 
بالای میزان ســپرده گذاری برای دریافــت یک و نیم برابر ســرمایه 
و نرخ ســود بالا بــه نفع صاحبــان صنایع نیســت و شــاید از این رو 
 اســت که برخی کارخانه جات تمایــل چندانی به خریــد گل و گلاب 

ندارند.
فعال صنعت گلابگیری کارشــناس حوزه کشاورزی با بیان اینکه تولید 
محصولات مختلف از گل محمدی موضوعی اســت که امروزه در دنیا 
از اهمیت بسیار زیادی برخوردار اســت، تاکید کرد: موضوعی که باز هم 

اهمیت فراوری محصولات خام را یادآوری می کند.
وی اضافــه کرد: در کشــورهای مختلــف دنیا حتی اســانس و حتی 
بیسکویت، شــکلات از گل محمدی تهیه می شــود، یعنی کشورهای 
دیگر گل محمــدی را از ما خریــده و به محصولاتی بــا ارزش افزوده 
مناســب تبدیل می کنند و این در حالی است که کشور ما به عنوان مهد 
 تولید این گل به گلابگیری یا تولید اســانس گل محمــدی اکتفا کرده 

است.

تولید عطر طبیعی، صنعتی درآمدزا که مغفول مانده است
زارعی بیان کــرد: گل محمــدی می تواند پایه اســانس بــرای تولید 
محصولات مختلف، عطرهای بسیار خوشبو و یا حتی تولید عطر طبیعی 
گل محمدی با توجه به ارزش این نوع عطرهــا در جهان برای درمان و 
استفاده روزمره نیز باشد که حتی کشوری مانند هند آن را به قیمت گزاف 

به توریست ها و گردشگران خارجی می فروشد.
وی گفت: مــن حتی ایرانیانی را ســراغ دارم که از این کشــور عطر گل 
محمدی طبیعی خرید می کنند چرا کــه معتقدند عطرهای ایران کاملا 
طبیعی نیســت، همه اینها این مشکلاتی اســت که به راحتی با اندکی 

حمایت از سوی مسئولان قابل رفع است.

وزیر صنعــت، معــدن و تجــارت گفــت: یکی از 
دغدغه هایــی کــه در وزارت صمت مطرح اســت، 
الگوبرداری غلط از علوم کشــورهای غربی اســت، 
قرار نیســت، سایر کشــورها خودرو طراحی کنند و 

ما بسازیم.
به گزارش »تجارت نیوز«، عباس علی آبادی با حضور 

در قزوین، به همراه اســتاندار و جمعی از مسئولان 
دســتگاه های اجرایی، خــط مونتاژ یک شــرکت 

خودروسازی را در آبیک افتتاح کرد.
علی آبادی در آیین افتتاح خط مونتاژ این شــرکت 
اظهار کرد: یکــی از دغدغه هایی که در وزارت صمت 
مطرح اســت، الگوبرداری غلط از علوم کشورهای 
غربی است، قرار نیســت، سایر کشــورها خودرو 
طراحی کننــد و مــا بســازیم، بلکه بــا ظرفیت و 
پتانســیل هایی که در صنعت خودروسازی داریم 

باید به الگوی سایر کشورها تبدیل شویم. 
وی بیان کرد: تیراژ خودروســازی کشور باید در حد 
میلیونی باشد، در کشــور ما ۳۷ شرکت خودروساز 

فعال وجود دارد، اما شایســته است که این فعالان 
صنعتی که می خواهنــد در زمینــه صنعت خودرو 
فعالیت داشته باشند به ســمت تولید محصولات 
مرتبــط با خــودرو بروند و بــرای افزایــش تعداد 

محصولات خود تلاش کنند.
وی در ادامه خاطرنشــان کرد: ایــران بهترین فضا 
برای طراحی خودروهای هوشمند و مدرن محسوب 
می شــود و تعــداد فعالینی کــه در صنعت خودرو 
دارای ایده های خلاقانه هســتند، کم نیســت. به 
امید خدا باید در آینده فضایی بســازیم که صنعت 
خودروســازی را در جهان جهت دهــی و مدیریت 

کنیم.

وزیر صمت: 

نباید در طراحی خودرو از سایر کشورها تقلید کنیم

خبر روز

تولید  برای  اسانس  یه  پا ند  ا تو می  محمدی  گل 
محصولات مختلف، عطرهای بسیار خوشبو و یا حتی 
تولید عطر طبیعی گل محمدی با توجه به ارزش این 
نوع عطرها در جهان برای درمان و استفاده روزمره نیز 
باشد که حتی کشوری مانند هند آن را به قیمت گزاف به 

توریست ها و گردشگران خارجی می فروشد

رئیس کمیسیون فرش اتاق ایران عنوان کرد

تلاش برای توقف روند نزولی صادرات فرش دستباف در 
سال جاری

رئیس کمیسیون فرش، هنر و صنایع دســتی اتاق ایران با تاکید بر تحریم ها و سیاست رفع تعهد 
ارزی در قانون مبارزه با قاچاق کالا و ارز گفت: ما در ســال جاری باید تــلاش کنیم که روند نزولی 

صادرات را متوقف کنیم.
ســید مرتضی حاجــی آقا میــری در 
گفت وگو با »ایسنا«، درباره پیمان سپاری 
ارزی و تمدید نشدن آن در سال جاری 
اظهار کرد: با توجه به شرایط تحریمی و 
قانونی شدن سیاست رفع تعهد ارزی در 
قانون مبارزه با قاچــاق کالا و ارز، دولت 
به پیمان ســپاری ارزی اصرار داشــت. 
در شــرایطی که فعالین فرش و صنایع 
دســتی از هیچ ارز ترجیحی اســتفاده 
نمی کنند و هیچ امتیازی برای آن ها در 
فرایند پیش تولید، تولید و صادراتشان قائل نمی شوند، پیشنهاد ما این بود که در حد مواد اولیه قانون 
معافیت فرش و صنایع دستی از تعهدات ارزی را اجرا کنند. یعنی به میزان مواد اولیه کاهش دهند 

تا ارزش افزوده ای که دارد مشمول تعهد ارزی نشود.
وی افزود: در سال ۱۴۰۲ بود که پس از روند بسیار طولانی که در سازمان برنامه و بودجه، مجلس، 
شورای نگهبان و مجمع مصلحت نظام طی شد، این اتفاق افتاد و بر اساس بند »ک« تبصره ۹ قانون 
بودجه متعهد بودیم که به میزان مواد اولیه ارز را بازگردانیم. طبیعتا باید وقتی در قانون بودجه تصویب 
شد، از اول فروردین اجرا می شــد اما فقط مرحله تثبیت آن تا جلسه خردادماه شورای گفت وگوی 
دولت در ســال ۱۴۰۲ طول کشــید و تهیه جداول آن نیز یک هفته بعد انجام شد و ابلاغ آن توسط 
وزارت خانه به بانک مرکزی تا آبان ماه به طول انجامید. با وجود پیگیری های اتاق بازرگانی ایران و 
کمیسیون صادرات و کمیسیون فرش، هنر و صنایع دســتی اجرای آن تا ۱۱ بهمن طول کشید و ۱۱ 

بهمن یک بند قانون بودجه ۱۴۰۲ اجرا شد!
رئیس کمیسیون فرش، هنر و صنایع دستی اتاق ایران ادامه داد: در سال ۱۴۰۳ با تلاش های بسیار 
نیز سازمان برنامه و بودجه این بند را در لایحه بودجه قرار نداد. در نهایت با کمک چندنفر از نمایندگان 
مجلس، این پیشنهاد را در مجلس ثبت کردیم تا در صحن بررسی شود تا این بند مجددا در بودجه 
قرار گیرد اما با مخالفت اکید سازمان برنامه و بودجه مواجه شدیم و این بند متاسفانه رای نیاورد و 

در قانون بودجه ۱۴۰۳ نیز تصویب نشد.
وی مطرح کرد: درباره صنایع دســتی این اتفاق در هیات دولت افتاد و بر اســاس مصوبه هیات 
وزیران تعهدات ارزی آن ها کاهــش یافت و در مورد فرایند اجرای آن نیز معاون صنایع دســتی با 
بانک مرکزی مذاکره می کند که فرایند اجرایی آن چگونه باشد اما متاسفانه درباره فرش در دولت 

مقاومت شدیدی وجود دارد.
حاجی آقا میری با تأکید بر اینکه این شیوه عملکرد تبعات منفی بسیاری دارد، گفت: صادرات بیش 
از پیش کاهش می یابد. صادرکننده ایرانی در بازارهــای بین المللی دیگر قدرتی ندارد اگر صادرات 
وجود نداشته باشد، اشتغال از بین می رود و در نهایت نیز روستاییان از روستاها به شهرها مهاجرت 

می کنند که این مسئله نیز تبعات فرهنگی، اجتماعی و حتی امنیتی برای کشور دارد.
رئیس کمیســیون فرش، هنر و صنایع دســتی اتاق ایران در پایان درباره پیش بینی صادرات در 
سال جاری اظهار کرد: ما باید در درجه اول تلاش کنیم که ســرعت روند نزولی صادرات را کاهش 
 دهیــم و متوقف کنیم. امیــدوارم در مجلس جدیــد بتوانیم بنــد »ک« را به یــک قانون دائمی 

تبدیل کنیم.

اخبار

کافه اقتصاد

 مدیر بازرگانی شرکت آهن و فولاد اصفهان گفت: شرکت آهن و فولاد اصفهان به عنوان یکی از قدیمی ترین سرویس سنترهای فولاد مبارکه در ۲۴ استان و بیش 
از ۶۰ شهرستان فعال است. این شرکت توانسته واسطه گران و ســوداگران حوزه ورق قلع اندود را حذف کند و با تامین نیاز مشتریان در راستای کمک به جهش 
تولید کمک کند. به گزارش »ایراسین«، محمود نادری در حاشیه نمایشگاه آگروفود در گفت وگو با »ایراسین« مطرح کرد: شرکت آهن و فولاد اصفهان به عنوان 
یکی از قدیمی ترین سرویس سنترهای فولاد مبارکه در شهر اصفهان فعالیت می کند و در ۲۴ استان و بیش از ۶۰ شهرستان فعال است.وی افزود: شرکت آهن 
و فولاد اصفهان توانسته واسطه گران و سوداگران در این حوزه را حذف کند و مطابق با نیاز مشتری ورق قلع اندود را در درجه کیفیت های موردنظرشان تولید کرده 
و به دست آنها برساند و در راستای رسالت اصلی خود که کمک به تولید و جهش تولید است، گام بردارد. نادری تکمیل کرد: شرکت آهن و فولاد اصفهان، اقداماتی 
در بخش توزیع را در دستور کار خودش قرار داده است؛ به بیان بهتر ما مسئولیت توزیع محصولات فولاد مبارکه را بر عهده داریم. ما واسطی هستیم که محصول 
فولاد مبارکه را به دست مصرف کننده نهایی می رساند. در راستای حمایت از صنایع پایین دستی می توانم بگویم که بار فولاد مبارکه به دست تولیدکننده واقعی و 

مصرف کننده نهایی می رسد و در بحث زنجیره ارزش، در قسمت توزیع قرار داریم.

شرکت آهن و فولاد اصفهان دست سوداگران ورق قلع اندود را بسته است

خرید گندم کشور 
از مرز ۴ میلیون 

تن گذشت
مدیرعامل شــرکت بازرگانی 
دولتی ایــران با اعــلام اینکه 
خریــد تضمینــی گنــدم در 
 ۲۱ اســتان کشــور از مــرز 
۴ میلیون تن عبور کرد، گفت: 
برای نخســتین بار در ســال 
جــاری، میزان خریــد گندم 
از مدت زمان مشــابه ســال 

گذشته سبقت گرفت.

عکس خبر

تحلیلگر بازار طلا و جواهر:

بازار طلا تا یک ماه آینده 
تغییری نخواهد داشت

عباد محمدولی، کارشناس و تحلیل گر بازار 
طلا و جواهر می گوید: قیمت طلا و سکه طی 
روزهای اخیر نوسانات چشمگیری نداشته 
اســت زیرا بازار طلا مشــتری ندارد و رفت  و 
آمدی در بازار صــورت نمی گیــرد. احتمال 
می دهم وضعیت فعلی تا حدود یک ماه آینده 
ادامه پیدا می کند و تغییری در بازار طلا ایجاد 
نخواهد شــد.به گزارش »ایراسین«، قیمت 
طلا و ســکه در اولیــن روز از هفته جاری در 
روند کاهشی قرار گرفت و این روند نزولی تا 
چهارمین روز معاملاتی هفته نیز ادامه یافت. 
اگرچه انس طلا طی هفته هــای اخیر لیدر 
اصلی در بازار طلا به شمار می رفت تا قیمت ها 
در بازار داخلی با هر افــت و خیز انس همراه 
شود. ولی روز گذشته صعود جزئی انس طلا 
نیز تأثیری بر قیمت طلا و سکه در بازار داخلی 
نداشت تا این بازار با بازدهی منفی به کار خود 
پایان دهد.فعالان بازار طــلا از رکود این بازار 
خبر می دهنــد و مدعی اند ارزپاشــی بانک 
مرکزی سوخت صعود را از دلار در بازار آزاد و 
به تبع طلا و سکه گرفته است. از این رو قیمت 
طلا و ســکه تا زمان انتخابــات در محدوده 
فعلی نوســانات جزئی خواهد داشت.عباد 
محمدولی، کارشــناس و تحلیل گر بازار طلا 
و جواهر بــا تاکید بر رکودی بــودن بازار طلا 
به خبرنگار ایراســین می گوید: قیمت طلا و 
سکه طی روزهای اخیر نوسانات چشمگیری 
نداشته و بازار راکد است زیرا تقاضا برای طلا 
در بازار وجود ندارد. در واقع قیمت ها به دلیل 
نبود خریدار افت و خیز چندانی ندارد. اکنون 
بازار طلا بدون مشتری است و رفت و آمدی 

در بازار صورت نمی گیرد.
محمدولــی در خصوص روند بــازار طلا طی 
هفته های پیش رو بیان می دارد: بنده احتمال 
می دهم وضعیت فعلی تا حدود یک ماه آینده 
ادامه پیدا می کند و تغییری در بازار طلا ایجاد 
نخواهد شــد. ولی پس از گذشــت یک ماه 
تغییر و تحولاتی قابل توجهــی در بازار طلا و 

سکه و حتی انس طلا رخ خواهد داد.

عکس: ایسنا
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    گردشگری و میراث4

 اصالت هنری که وارث سنت ایرانی است

صنایع دستی، پلی میان فرهنگ و اقتصاد
ایران از اقوام و آداب مختلفی تشــکیل شده اســت که هرکدام دارای 
صنایع دستی، هنرهای سنتی و استعداد و پتانسیل های خاص هستند؛ 
صنایع دستی در ســطح جهانی پلی میان اقتصاد و فرهنگ را به وجود 
می آورد که با توسعه آن علاوه بر کمک به اشــتغال زایی و اقتصاد، گام 

بلندی در جهت معرفی فرهنگ اصیل ایرانی برمی داریم.
به گزارش »ایمنــا«، در دنیای کنونی نقش صنایع دســتی در صنعت 
گردشگری بســیار مشــهود اســت و یکی از منابع درآمدی کشورها 
محسوب می شود، در آن سوی ماجرای خرید صنایع دستی نیز می تواند 
در توسعه توریســم و مبادلات فرهنگی مؤثر باشد، طبق این استدلال 
یکی از بخش های مهم اقتصــادی و فرهنگی در ایــران، حوزه صنایع 
دستی و هنرهای سنتی است که ابزاری قابل توجه برای صادرات کالا، 
اشتغال زایی، جذب توریسم و بالا بردن سطح تولید ملی به شمار می رود.

کشور ایران از اقوام و آداب و رسوم مختلف تشکیل شده است و هر کدام 
از این اقوام با توجه به تاریخ و فرهنگ خود، در صنایع دستی و هنرهای 
سنتی استعداد و پتانسیل های ویژه ای دارند، در واقع صنایع دستی پلی 
میان اقتصاد و فرهنگ است که با توســعه آن، نه تنها به اشتغال زایی و 
اقتصاد کمک کرده ایم، بلکه گام بلندی در جهت معرفی فرهنگ اصیل 
ایرانی برداشته ایم.صنایع دستی از یک سو فعالیت و حوزه ای اقتصادی 
اســت که هم می تواند بر رشد صادرات غیرنفتی کشــور تأثیر بسزایی 
می گذارد و زمینه اشتغال فراوانی را ایجاد کند و هم از سوی دیگر بستری 
برای معرفی بهتر فرهنگ و هنر باشد؛ در میان انواع جاذبه های توریستی 
نقش و اهمیت صنایع دستی به عنوان هنری مقدس، صنعتی مستقل، 
بومی و اصیل با جنبه هــای قوی کاربردی از جهــات هنری، فرهنگی، 
اقتصادی، اجتماعی بر همه به ویژه محققان و اهالی فرهنگ آشــکار 
است.اکبر شهنواز، از هنرمندان حوزه معرق و منبت که بیش از ۳۰ سال 
در این عرصه مشغول به فعالیت اســت، به خبرنگار »ایمنا« می گوید: 
عمده خریداران آثارم را فروشندگان و مصرف کنندگان داخلی تشکیل 
می دهنــد و تاکنون با گردشــگران خارجی به طور مســتقیم در تعامل 
نبوده ام، اگر هم اثری از من به دست خریداران خارجی رسیده از طریق 
واسطه ها بوده اســت؛ فروش صنایع دستی به گردشــگران خارجی 
نیازمند زیرساخت هایی اســت که عمده تدارک آن ها به عهده دولت ها 
است و بر این اساس شاهدیم که در دولت ســیزدهم در حوزه صنایع 
دستی و میراث فرهنگی اقدامات خوبی صورت گرفت، اما از این حیث 

در کشور همچنان نیاز به اقدامات اساسی داریم.

صنایع دستی و هنر، ادبیات گویای تمدن است
وی می افزاید: صنایع دستی و هنر ، ادبیات زنده و گویای تمدنی است 

که می تواند فرهنگی که از آن برخاســته را با خود به نقاط مختلف دنیا 
ببرد، به همین دلیل با جذب گردشگر صنایع دستی می توانیم گفتمان 
خود را به نقاط دیگر جهان بفرســتیم، در این راستا از اقداماتی که برای 
دیده شــدن هنر و صنایع دســتی توســط دولت انجام گرفته، برپایی 
نمایشگاه های صنایع دستی در کشورهای مختلف است؛ این کار اگرچه 
موجب بیشتر دیده شدن آثار هنرمند می شود، اما هزینه های زیادی را 
برای هنرمند به دنبال دارد که اکثر هنرمندان از عهده تأمین آن برنمی آیند 
و به همین دلیل از شرکت در بازارهای جهانی و ارائه آثار خود بازمی مانند.

هنرمند حوزه صنایع دســتی تســهیلگری مالی دولت برای شــرکت 
هنرمندان در نمایشگاه های بین المللی را بهترین راهکار جذب گردشگر 
بین المللی از طریق صنایع دستی می داند و تصریح می کند: در نتیجه 
حضور هنرمندان ایرانی در نمایشگاه های بین المللی با اختصاص بودجه 
دولتی علاوه بر حمایت از هنرمند، صنایع دستی ایران به طور فراگیرتری 
دیده می شود و می تواند علاقه مندان این حوزه را به مهد آن آثار هنری 
به منظور آشنایی با فرهنگ و فرایند تهیه آن و در نهایت خرید و فراگیری 
متوجه سازد.شهنواز خاطرنشان می کند: گاهی گردشگران و خریداران 
خارجی با دیدن صنایع دستی ایران فکر می کنند هنرمندان با استفاده 
از دستگاه یا ابزار خاصی آثاری تا این حد دقیق و بی نقص خلق کرده اند، 
در حالی که هنرمندان ایرانی روزها و ساعت ها در هر لحظه به فعالیت 
هنری و تفکر پرداخته اند تا توانسته اند آن آثار را پدید بیاورند، به همین 
خاطر حضور هنرمند در نمایشگاه و دیدن مراحل آفرینش صنایع دستی 
توسط افراد خارجی می تواند قابل توجه باشــد، در نتیجه این حمایت 

دولت از هنرمندان در بازارهای خارجی، جوانان بیشــتری به اشتغال و 
فراگیری هنرهای اصیل ایرانی جذب می شــوند موجب می شود این 
حرفه علاوه بر حفظ شدن ارتقا پیدا کند و افراد بیشتری در داخل کشور 

در مسیر احیای هنرهای اصیل گام بردارند.

ظرفیت بالای فرهنگ و هنر برای جذب گردشگران
عبدا... عطایی از هنرمندان رشته قلمزنی به »ایمنا« اظهار می کند: عمده 
گردشگرانی که به ایران سفر می کنند خواستار آشنایی با تاریخ، فرهنگ و 
هنر ایران هستند و صنایع دستی، به عنوان عضو جدانشدنی این حوزه ها 
ظرفیت بالایی را برای جذب گردشگران بین المللی فراهم می کند، من و 
اکثر هنرمندان به طور حداقلی در مواجهه مستقیم با گردشگران خارجی 
هستیم و عمده تبادلات آثار ما به واسطه ایرانیان مقیم خارج از کشور و 
واسطه ها انجام می شود.وی ادامه می دهد: امروزه اقتصاد گردشگری 
یکی از مباحثی است که کشورهای پیشرفته دنیا برای آن برنامه ریزی 
و ســرمایه گذاری می کنند، در اقتصاد گردشگرمحور، علاوه بر افزایش 
آبادانی یک کشور، گردشگر خارجی با حداقل هزینه ها از آثار طبیعی و 
تاریخی بازدید می کند، در آن کشور هزینه می کند و در ضمن آن بدون 
زحمت چندانی انتقال فرهنگ و اندیشــه نیز صورت می پذیرد؛ این در 
حالی است که در سایر فعالیت های اقتصادی که بر مبنای استخراج و 
استفاده از منابع یک کشور اســتوارند با خطر کاهش و پایان آن منابع 
و صرف هزینه های زیادی برای فرایند استخراج و بهره وری اقتصادی 

مواجه می شویم.

  کاشی های پایین گنبد مسجد امام)ره( اصفهان 
در حال ریزش  است

مدیر پایگاه جهانی »نقش جهان« اصفهان گفت: کاشی های »گِریو« )قسمت پایین گنبد( مسجد 
امام)ره( اصفهان به دلیل آلاینده های جوی و کیفیت نامرغوب لعاب ها در حال ریزش است.

فریبا خطابخش در گفت و گو با »ایرنا« افزود: آلاینده های جوی و فضولات پرندگان از عوامل موثر 
در تخریب روزافزون کاشی های گنبد بخصوص در قسمت گریو آن است.وی با بیان اینکه اگر کاشی  
با مواد مرغوب تولید شده باشد تا ۴۰ سال دوام خواهد داشت، ادامه داد: تولید نامرغوب »خومه« 
و کیفیت لعاب کاشی ها در کارگاه های کاشی به همراه شرایط اقلیمی، شدت گرما و سرما از عوامل 
موثر بر تخریب کاشی های گنبد است.خطابخش تاکید کرد: به مرور زمان عوامل تخریب بیشتر و 
عمر کاشی ها کمتر می شود و باید در این مورد کارهای مطالعاتی بیشتری صورت بگیرد.وی با اشاره 
به ناچیز بودن اعتبار تخصیص یافته برای نگهداری میــدان نقش جهان گفت: با این اعتبارات تنها 
مرمت های اضطراری انجام می شود و نمی توانیم کار حفاظتی و مرمت های تمام بناهای مجموعه 
نقش جهان را در دستور کار قرار دهیم.وی در باره عمر کاشی ها و عوامل تاثیرگذار بر ریزش کاشی های 
گنبد و بنای تاریخی مسجد امام)ره( نیز گفت: کاشــی ها علاوه بر زیبایی گنبد، کار حفاظت پوسته 
زیرین گنبد را هم انجام می دهد و نیاز است مرمتش انجام شود.خطابخش با اشاره به مرمت گنبد 
مسجد امام اصفهان در دوره های مختلف خاطرنشان کرد: کاشی های گنبد در دوره قاجار به صورت 
کامل و در ســال های ۱۳۲۰ تا ۱۳۶۰ بصورت موضعی مرمت شده اســت.به گفته وی، کاشی های 
گنبد همچنین در سال ۱۳۶۰ بطور کامل تعویض و نوســازی و در سال ۱۳۸۹ نیز بطور کامل مرمت 
شد.خطابخش اظهار کرد: از حدود ۱۲ سال گذشته که عملیات مرمت گنبد مسجد تاریخی امام)ره( 
شــروع شــد تاکنون ۵۵ میلیارد ریال برای مرمت آن هزینه شده اســت.به گزارش ایرنا، مسجد 
امام)ره( اصفهان که به مسجد جامع عباسی نیز شناخته می شود از مهمترین بناهای عصر صفوی 

است که بواسطه کاشی های هفت رنگ و تزئیناتش شهرت جهانی دارد.

معاون حقوقی رئیس جمهور:
 از ۴۸ تخته فرش سرقت شده کاخ سعدآباد هیچ فرشی 

پیدا نشده است
معاون حقوقی رئیس جمهور اعلام کرد که از ۴۸ تخته فرش سرقت شده کاخ سعد آباد هیچ فرشی 
پیدا نشده و تحویل ما داده نشده است.به گزارش »ایسنا«، محمد دهقان در حاشیه جلسه هیئت 
دولت در جمع خبرنگاران گفت: پرونده فرش های نفیس کاخ سعد آباد مفتوح است و رای صادر 
نشده اســت. قاضی به جدیت در حال پیگیری پرونده است. از ۴۸ تخته فرش سرقت شده هیچ 
فرشی پیدا نشده و تحویل ما داده نشده است. تقاضای ما این است که اگر فرشی پیدا شده است، 
آن را به ما تحویل بدهند تا به کاخ ســعد آباد بدهیم.معاون حقوقــی رئیس جمهور در ادامه گفت: 
متهمان بازجویی شده اند و مهم برای ما بازگرداندن فرش هاست. فرش که سوزن نیست، به محض 
اینکه پیدا شده باید به ما تحویل دهند تا ما فرش ها را به کاخ سعدآباد بدهیم.وی در خصوص رای 
دادگاه کانادایی درباره حادثه هواپیمای اوکراینی ،اظهار کرد: دو دعوا در این باره در دیوان بین المللی 
دادگســتری و دیگری در ایکائو مطرح است. چهار کشور علیه ما شــکایت کرده اند که کنوانسیون 
مونترال مبنای دعواســت. رای دادگاه کانادا برای ۲۱ خانواده  از قربانیان أی خوبی است و قاضی 
رای عادلانه رای صادر کرده و قصور شرکت هواپیمای اوکراینی برایش ثابت شده و استدلال هایش 
قابل استفاده در دیوان بین المللی دادگستری است.وی افزود: هیچ سودی برای ایران نداشت که 
هواپیمایی که اتباع ما در آن حضور دارند را بزنیم و معلوم است اشتباهی انجام شده است. چند کشور 
شکایت کرده اند که این رأی ممکن است بتواند به ما در اینکه موضوع سانحه هواپیما قصور بوده و 
هم شرکت هواپیمایی مرتکب قصور شده است، به ما کمک کند. از این رای کانادا استقبال می کنیم، 

زیرا این رای در اثبات اینکه که ایران مرتکب تقصیری نشده است، مؤثر باشد.
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مفاد آراء
3/150 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامــه قانون تعيين تکليف وضعيت 

ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي
برابر راي شــماره 140360302011000371 هيات اول موضوع قانون تعيين تکليف 
وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي مســتقر در واحد ثبتي حوزه ثبت 
ملک خوانســار تصرفات مالکانه بلامعــارض متقاضي علی حاجيعلی فرزند حســين 
بشماره شناسنامه 78 صادره از در يک قطعه زمين به مساحت 607/77 متر مربع پلاک 
 912  فرعي از 16 اصلي واقع در بخش 6 خريداري مع الواســطه از مالک رسمي آقای 

ناصر علی کشوری  محرز گرديده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود در صورتي 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضي ا عتراضي داشته باشند مي توانند از 
تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ 
رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضايي 
تقديم نمايند. بديهي است در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکيت صادرخواهد شد.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/03/26

تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/04/10 
م الف: 1733388 اداره ثبت و اسناد املاک شهرستان خوانسار

مفاد آراء
3/151 آگهي موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئين نامه قانــون تعيين تکليف وضعيت 

ثبتي واراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي 
برابر راي شماره  140360302007001104  هيات  دوم موضوع قانون تعيين تکليف 
وضعيت ثبتي اراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي مســتقر در واحد ثبتي حوزه ثبت 
ملک فلاورجان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي آقای حجت اله سعيدی ولاشانی 
فرزند رضا  به شماره شناســنامه 1354 در يک قطعه زمين کشاورزی با کاربری زراعی 
باغی به مســاحت 2346/67  متر مربع  پلاک 3 فرعي از 13  اصلي واقع در حسين آباد 
زازران   خريداري از مالک رسمي  آقايان محمد علی و عبدالرحيم باقری فرزندان حسين 

محرز گرديده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهي ميشود در صورتي 
که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از 
تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دوماه اعتراض خود رابه اين اداره تسليم وپس از اخذ 
رسيد ظرف مدت يک ماه از تاريخ تســليم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضايي 
تقديم نمايند. بديهي است در صورت انقضاي مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد . 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/03/26

تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/04/10 
م الف: 1734761  مظاهر عباسي قلعه شاهي رئيس ثبت اسناد و املاک فلاورجان

مفاد آراء
3/152 آگهي موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئين نامه قانــون تعيين تکليف وضعيت 

ثبتي واراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي 
برابر راي شماره  140260302007009109  هيات  دوم موضوع قانون تعيين تکليف 
وضعيت ثبتي اراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي مســتقر در واحد ثبتي حوزه ثبت 
ملک فلاورجان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي آقای مجتبی فرهمند سودرجانی 
فرزند حسنعلی  به شــماره شناســنامه 1593 صادره از فلاورجان  در ششدانگ يکباب 
خانه به مســاحت 174/84  متر مربع قســمتی از  پلاک 7  فرعي از 21  اصلي واقع در 
سودرجان بخش 9    خريداري از مالک رســمي  آقای حسنعلی فرهمند فرزند عباسعلی 

محرز گرديده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهي ميشود در صورتي 

که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از 
تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دوماه اعتراض خود رابه اين اداره تسليم وپس از اخذ 
رسيد ظرف مدت يک ماه از تاريخ تســليم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضايي 
تقديم نمايند. بديهي است در صورت انقضاي مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد . 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/03/26

تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/04/10 
م الف: 1734786  مظاهر عباسي قلعه شاهي رئيس ثبت اسناد و املاک فلاورجان

مفاد آراء
۳/۱5۳ آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامــه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابــر رای شــماره 140360302034000871 و 140360302034000872 مورخ 
1403/1/27 هيات اول موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد ســند رســمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کاشــان تصرفات مالکانه 
بلامعارض متقاضی آقای/ خانم اعظم ملتی فينی فرزند حســين بشــماره شناســنامه 
4756 صادره از کاشان و محمد باقرزاده زارع کاشان فرزند احمد بشماره شناسنامه 190 
صادره از کاشان هر يک بميزان 3 دانگ مشاع از ششــدانگ يک باب خانه به مساحت 
158.63 متر مربع مفــروز از پلاک 1781 فرعی از 33 اصلی واقع در بخش 2 کاشــان  

محرز گرديده است. 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضی اعتراضی داشــته باشند ميتوانند از 
تاريخ انتشار اولين آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ 
رسيد ظرف مدت يک ماه از تاريخ تســليم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضايی 
تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/03/26

تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/04/10 
م الف: 1734859 محمدعلی ناظمی اشنی  رئيس ثبت اسناد و املاک کاشان  

مفاد آراء
۳/۱54 آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامــه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابر رای شماره 1403600302034002800 مورخ 1403/3/13 هيات اول موضوع 
قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد 
ثبتی حوزه ثبت ملک کاشــان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی شرکت ملی پخش 
فراورده های نفتی ايران به شناســه ملی 10101122904 در ششدانگ قسمتی از انبار 
نفت به مساحت 1737.21 متر مربع مفروز از پلاک 328 فرعی از 2 اصلی واقع در بخش 

2 کاشان محرز گرديده است. 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضی اعتراضی داشــته باشند ميتوانند از 
تاريخ انتشار اولين آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ 
رسيد ظرف مدت يک ماه از تاريخ تســليم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضايی 
تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/03/26

تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/04/10 
م الف: 1734010 محمدعلی ناظمی اشنی  رئيس ثبت اسناد و املاک کاشان  

مفاد آراء
۳/۱55 آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامــه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابر رای شــماره 140360302034002801 مورخ 1403/3/13 هيات اول موضوع 
قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد 
 ثبتی حوزه ثبت ملک کاشــان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی شرکت ملی پخش 
فراورده های نفتی ايران به شناســه ملی 10101122904 در ششدانگ قسمتی از انبار 
نفت به مساحت 291.24 متر مربع مفروز از پلاک 11212 فرعی از 311 فرعی از 2 اصلی 

واقع در بخش 2 کاشان محرز گرديده است. 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضی اعتراضی داشــته باشند ميتوانند از 
تاريخ انتشار اولين آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ 
رسيد ظرف مدت يک ماه از تاريخ تســليم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضايی 
تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/03/26

تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/04/10 
م الف: 1733995 محمدعلی ناظمی اشنی  رئيس ثبت اسناد و املاک کاشان  

مفاد آراء
۳/۱56 آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامــه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابر رای شماره 1403602034001411 مورخ 1403/2/18 هيات اول موضوع قانون 
تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد سند رســمی مستقر در واحد 
ثبتی حوزه ثبت ملک کاشان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای/ خانم عليرضا 
سرافرازی خالدی فرزند  محمد بشماره شناسنامه 220 صادره از رامهرمز در ششدانگ 
يک باب خانه به مساحت 122.01 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک 361 فرعی از 

23 اصلی واقع در بخش 2 کاشان محرز گرديده است. 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضی اعتراضی داشــته باشند ميتوانند از 
تاريخ انتشار اولين آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ 
رسيد ظرف مدت يک ماه از تاريخ تســليم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضايی 
تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/03/26

تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/04/10 
م الف: 1734051 محمدعلی ناظمی اشنی  رئيس ثبت اسناد و املاک کاشان  

مفاد آراء
۳/۱57 آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامــه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابر رای شــماره 140260302034005306 مورخ 1402/4/19 هيات اول موضوع 
قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رسمی مستقر در 
واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کاشــان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای/ خانم 
زهرا زارع پور جوينانی فرزند علی بشــماره شناسنامه 8952 صادره از کاشان ششدانگ 
يک باب خانه به مســاحت 63.35 متر مربع مفروز از پلاک 52 اصلی واقع در بخش 2 

کاشان محرز گرديده است. 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضی اعتراضی داشــته باشند ميتوانند از 
تاريخ انتشار اولين آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ 
رسيد ظرف مدت يک ماه از تاريخ تســليم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضايی 
تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/03/26

تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/04/10 
م الف: 1734063 محمدعلی ناظمی اشنی  رئيس ثبت اسناد و املاک کاشان  

فقدان  سند مالکیت
3/158 بموجــب تقاضــای وارده 4007994 مــورخ 1403/3/8 به اســتناد 2 برگ 
استشهاديه مصدق پيوست که امضاء شــهود رســما گواهی گرديده و برابر وکالتنامه 
12999 - 1396/12/15 دفتر خانه 397 کاشــان آقای محمد پيرامون وکالتا از طرف 
آقای محمدرضا بارفروش کاشــانی ششــدانگ آپارتمان به مســاحت 83/8 متر مربع 
بشــماره 12132 فرعی از 49 اصلی واقع در بخش دو کاشــان ذيــل ثبت 13188 1 
 دفتر 682 صفحه 571 به نام محمد رضا بارفروش کاشــانی ثبت و ســند بشماره چاپی
 27684 0 صادر و تســليم گرديده اســت. که بعلت جابه جائی منزل مفقود گرديده لذا 
طبق تبصره 1 ماده 120 اصلاحی آئين نامه قانون ثبت مراتب آگهی تا هر کس مدعی 
انجام معامله نسبت به ملک مذکور يا وجود سند مالکيت نزد خود ميباشد از تاريخ انتشار 
اين آگهی لغايت 10 روز به اين اداره مراجعه و اعتراض خــود را کتباً ضمن ارايه اصل 
سند مالکيت و ســند معامله تســليم نمائيد تا مراتب صورت مجلس و اصل سند با ارائه 
کننده مسترد گردد بديهی اســت چنانچه ظرف مدت مقرر اعتراض واصل نگردد يا در 
صورت اعتراض اصل ســند ارائه نشود المثنی ســند مالکيت مزبور صادر و به متقاضی 
تسليم خواهد شد. برابر ســند رهنی 10043 - 19 /1395/1 دفترخانه 397 کاشان در 
رهن بانک مسکن ميباشــد . م الف: 1734966  محمد علی ناظمی اشنی رئيس 

اداره ثبت اسناد و املاک کاشان
فقدان سند مالکیت

3/159 شــماره نامه: 140385602033001115- 1403/03/20 نظر به اينکه سند 
مالکيت شش سهم مفروز از بيست دو سهم يک قطعه زمين که فعلا ششدانگ مستقل 
است بشــماره پلاک ثبتی 695 فرعی مفروز و مجزی شده از 588 فرعی از 52- اصلی 
واقع در وشوشاد جزء بخش 9 حوزه ثبتی نطنز و بشماره چاپی 118414 بنام علی عباس 
 نظری فرزند حســين  ذيل ثبت 3779 صفحــه 288 دفتر 23 صادر و تســليم گرديده 
)لازم بذکر است چون شــماره 695 فرعی برای ملک ديگری منظور گرديده است، لذا 
مورد ثبت فوق شــماره به شــماره 800 فرعی از 52 - اصلی تبديل شده است(  سپس 
بموجب ســند قطعی مع الواسطه  بشــماره 38340 مورخ 1355/08/15 تنظيمی دفتر 
7 نطنز تمامی ششــدانگ به رضا توانا افوشته فرزند حســن انتقال قطعی نموده است 
سپس بموجب ســند وقف شــماره 57903 مورخ 1371/09/02 تنظيمی دفتر 7 نطنز 
تمامی ششــدانگ مورد ثبت فوق را وقف دارالايتام حضرت حســين ابن علی ســيد 
الشهداء )عليه السلام( نموده است پس وکيل مالک بموجب وکالتنامه شماره 105761 
مورخ 1401/05/25 دفترخانه اسناد رســمی 7 نطنز بموجب درخواست بشماره  وارده 
140321702033000159 مورخ 1403/01/09 منضم به  دو برگ استشــهاديه که 
امضاء شهود آن به شناسه يکتا 140302155884000006 و رمز تصديق 176193  و 
شــماره 71723 مورخ 1403/01/08 که به تاييد دفترخانه اسناد رسمی 7 نطنز رسيده 
اســت مدعی مفقود شدن ســند مالکيت ششــدانگ پلاک مرقوم در اثر اسباب کشی 
مفقود گرديده است و درخواســت ســند مالکيت المثنی ملک فوق را نموده لذا مراتب 
به اســتناد تبصره يک اصلاحی ذيل مــاده 120 آيين نامه قانون ثبــت  در يک نوبت 
آگهی می شود چنانچه کسی مدعی انجام معامله نســبت به ملک مرقوم يا وجود سند 
مالکيت نزد خود می باشد از تاريخ انتشار اين آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را 
کتباً ضمن ارائه اصل سند مالکيت يا ســند معامله به اين اداره تسليم و رسيد اخذ نمايد 
تا مراتب صورتمجلس و اصل ســند مالکيت به ارائه کننده سند مســترد گردد بديهی 
است اگر ظرف مهلت مقرر اعتراضی نرســيد يا در صورت اعتراض اصل سند مالکيت 
 يا سند معامله ارائه نشود اقدام به صدور ســند مالکيت المثنی طبق مقررات خواهد شد. 

م الف: 1735221 رحمت اله شاهدي مدير واحد ثبتي حوزه ثبت ملک نطنز



استاندار اصفهان: 

رئیس جمهور شهید، مرد روزهای سخت بود 
استاندار اصفهان گفت: رئیس جمهور شهید، مرد روزهای ســخت و انجام کارهای پیچیده بود که 
نمونه آن اجرای پروژه های آبی بود که در اصفهان و سطح کشور اجرا شد.به گزارش »ایرنا« به نقل از 
روابط عمومی استانداری اصفهان، سیدرضا مرتضوی در نشست با ائمه جمعه استان افزود: یکی از 
صفات رئیس جمهور شهید ورود به عرصه های غیرممکن و اجرای کارهای سختِ بر زمین مانده بود.

وی خاطرنشان کرد: در دوره ریاست جمهوری ایشان موضوع آب آشامیدنی مردم استان اصفهان 
به خصوص ۵۰ روســتا که در تنش آبی بودند، پیگیری و فاز دوم آبی استان وارد مدار و پمپاژ تونل 

سوم کوهرنگ شروع شد .
مرتضوی اضافه کرد: به همین موازات خط انتقال آب از جنوب استان با ۱۲ پیمانکار شروع و طرح 

انتقال آب از دریا پیگیری شد.
وی ادامه داد: برخی از اقدامات ایشان در زمینه مولدســازی در تاریخ جمهوری اسلامی بی سابقه 

است و به حق ایشان مرد ورود به کارهای سخت بود.
استاندار اصفهان تصریح کرد: اگر امروز جلوه ای از امید و رفع مشکلات آبی در استان اصفهان وجود 

دارد به خاطر روح بزرگ آیت ا... رئیسی است.
وی با بیان اینکه شرایط خوبی در ابتدای دولت سیزدهم در کشور حاکم نبود، گفت: در زمانی دولت 
سیزدهم سکان نظام اجرایی کشور را در دست گرفت که مسائل کشور بغایت بغرنج بود بطوریکه در 
حضور آیت ا... رئیسی در جلسه ای ۲ ساعته در باره نحوه تامین حقوق مردادِ کارکنان دولت صحبت 
شد و ایشان خطاب به وزرای دولت قبل گفت که من امروز اینجا بودم و شما ۲ ساعت از وقت دولت 

را گرفتید برای اینکه حقوق مرداد ۱۴۰۰ را چگونه بپردازید.
استاندار اصفهان یادآور شــد: در ابتدای دولت ســیزدهم با یک خزانه خالی مواجه بودیم و دولت 
برای تأمین کالاهای اساسی مردم دچار مشکل بود.وی ادامه داد: فراموش نمی کنیم که با آمار ۷۰۰ 
نفری مرگ بر اثر کرونا در کشور رکورد زده بودیم و جریان حاکم بر کشور مدعی بود که زبان گفت وگو 
با دنیا را بلد است اما وقتی وزیر امور خارجه ما می خواست به کشور بازگردد بنزین هواپیمای او را 

تأمین نمی کردند.
استاندار اصفهان خاطرنشان کرد: یادمان هست که در استان ها مردم برای تهیه ارزاق خود باید با کد 
ملی به فروشگاه ها مراجعه می کردند و در آن دولت گفتند کسی که توانست ۲۰۰ هزار بشکه نفت را 

بفروشد به عنوان وزیر نفت انتخاب می شود.
وی با اشاره به رشد اقتصادی دولت سیزدهم و بهبود اشتغال در کشور اظهار کرد: قبل از تشکیل این 
دولت ۹۴۱ واحد صنعتی در استان راکد بود که یکی از آنها کاشی اصفهان و دیگری پلی اکری بودند 
تا اینکه دولت سیزدهم مستقر شد و مجاهدانه و با از خودگذشتگی پای کار ایستاد و این واحدها 

از رکود خارج شدند.
مرتضوی همچنین تأکید کرد: وظیفه ما در برگزاری انتخابات ریاست  جمهوری، عمل به فرمایشات 
و منویات مقام معظم رهبری و برگزاری انتخابات با در نظر گرفتن چهار راهبرد ســلامت، امنیت، 

رقابت و مشارکت همگانی است.
وی ادامه داد: در این راستا وظیفه خود می دانیم از افرادی که در جامعه تأثیر دارند، دعوت کنیم تا 

ذیل این چهار راهبرد، آحاد مردم را به مشارکت همگانی در انتخابات دعوت کنند.
اســتاندار اصفهان بیان کرد: از طرفی درصددیم تا از مســائلی که باعث نارضایتی مردم می شــود 

بخصوص در این شرایط پرهیز کنیم.
وی همچنین در باره مسائل بازرسی اســتان ابراز کرد: بازرسی ویژه ای به منظور مشاهده استفاده 
از سامانه سامد و ارتباطات تلفنی با مردم داشته ایم ولی مشــکلات آن را هنوز احصا نکرده ایم که 
پیگیری خواهیم کرد.مرتضوی در باره ارتباط ائمه جمعه با فرمانداران گفت: فرمانداران نماینده حوزه 
اجرا و ائمه جمعه نماینده مقام معظم رهبری در شهرســتان ها هستند و اگر ائمه جمعه وارد حوزه 
اجرا شوند هزینه  های آن دامن حاکمیت را می گیرد و باورهای مردم را تحت الشعاع قرار می دهد که 

خطای بزرگی است و باید از کیان ائمه جمعه دفاع و از این خسارت جلوگیری کنیم.

معاون محیط زیست  استان اصفهان: حقابه تالاب »گاوخونی« روی کاغذ مانده است

تکلیفی که بلاتکلیف مانده!

معاون محیط زیســت طبیعی و تنوع زیستی اداره کل حفاظت محیط 
زیست اســتان اصفهان گفت: ممکن اســت وزارت نیرو حقابه محیط 
زیست و تالاب بین المللی »گاوخونی« را روی کاغذ بیاورد اما در عمل، 
آن را حذف می کند.حسین اکبری در گفت وگو با ایرنا افزود: شاهد این 
مدعا بسته بودن سد »رودشتین« اســت که تنها ۸۵ کیلومتر با تالاب 
فاصله دارد و این نشان می دهد که حتی وقتی آب هم در بستر زاینده رود 
برای کشاورزان شرق استان جریان داشــته باشد، بازهم آبی به تالاب 
گاوخونی راه پیدا نمی کند.وی ادامه داد: این تکلیفی است که از سمت 
وزارت نیرو محقق نشده است.اکبری تاکید کرد: مطالعات دانشگاهی 
بر اساس حاکمیت شرایط خشکسالی، نرمال و ترسالی حداقل نیاز آبی 
تالاب گاوخونی و رودخانه زاینده رود را مشخص کرده است و بر اساس 
این مطالعات، در شرایط خشکسالی هم امکان تامین حدود ۸۰ میلیون 

مترمکعب آب برای تالاب گاوخونی وجود دارد.
وی افــزود: با علمِ بر شــرایط خشکســالی و کمبود منابــع آبی، حق 

زاینده رود و تالاب گاوخونی توسط وزارت نیرو نادیده گرفته می شود.
معاون محیط زیســت طبیعی و تنوع زیستی اداره کل حفاظت محیط 
زیست اصفهان تصریح کرد: متناسب با شرایط خشکسالی و ترسالی 
حقابه های کاربری های مختلف تغییر می کند اما تاسف اینجاست که 

در شرایط خشکسالی به اســتثنای حقابه محیط زیست، حقابه سایر 
کاربری ها حذف نمی شــود.وی گفت: همچنین حداقل نیاز آبی تالاب 
در شرایط عادی بارش ها، ۱۷۶ میلیون مترمکعب در سال برآورد شده 
است؛ به این معنا که در رودخانه زاینده رود باید جریان حداقلیِ پنج و 
نیم مترمکعب بر ثانیه در طول سال برقرار باشد که میزان ۱۷۶ میلیون 
مترمکعب تامین شود.اکبری تصریح کرد: برای تحقق این موضوع، لازم 
است در زاینده رود، جریان دائمی و حداقلی برقرار باشد تا در ایستگاه 
»شاخ کنار« و ورودی تالاب گاوخونی، پنج و نیم مترمکعب آب بر ثانیه 
داشته باشیم.به گفته وی، برای دریافت پنج و نیم مترمکعب آب بر ثانیه 
در ایستگاه شاخ کنار، باید آب بیشتری از سد زاینده رود رها شود و از شهر 
اصفهان بگذرد تا بتوان به این واسطه پنج و نیم مترمکعب آب در تالاب 
گاوخونی تحویل داد.معاون محیط زیســت طبیعی اداره کل حفاظت 
محیط زیســت اصفهان گفت: طبــق مطالعات مرکــز تحقیقات راه و 
شهرسازی حداقل دِبی جریان آبِ ثابت در زاینده رود باید ۱۵ مترمکعب 
بر ثانیه باشد و چنین میزان آبی باید جریان داشته باشد و در مسیر هم 
برداشتی انجام نشــود تا پنج و نیم مترمکعب آب بر ثانیه در ایستگاه 
شــاخ کنار تحویل تالاب گاوخونی داده شود.وی تصریح کرد: حدود ۱۰ 
مترمکعب از این میزان آب ممکن است در پایین دست برداشت شود یا 

در طول زمین به جسم زمین برود و به تالاب گاوخونی نرسد.به گزارش 
ایرنا، هشتم آذر ســال ۱۴۰۲ آب از سد »رودَشــتِین« به سمت تالاب 
بین المللی گاوخونی به منظور تامین حقابه زیست محیطی آن جاری شد 
و با پیگیری  مجدد اداره کل حفاظت محیط زیست و مجموعه مدیریت 
استان اصفهان برای رسیدن آب به تالاب، سد زاینده رود به مدت چند 
روز باز شد.اســتمرار جریان رودخانه به منظور تامین بخشــی از حقابه 
زیســت محیطی تالاب گاوخونی به مدت ۱۷ روز در آذر پارسال موجب 

شد تا حدود ۱۰ میلیون مترمکعب آب به این تالاب برسد.
تــالاب بین المللــی گاوخونی در شــرق اصفهان یکــی از بزرگترین و 
مهمترین تالاب های ایران محســوب می شود و حقابه آن در سال و در 

شرایط نرمال بارش ها، ۱۷۶ میلیون متر مکعب است.
این تالاب پیش از آغاز خشکســالی های اخیر، علاوه بر ایجاد فضای 
فرحبخش در شرق اصفهان، مأمن پرندگان مهاجر و جانوران آبی و منبع 
درآمد و آسایش ســاکنان این منطقه بود اما بدلیل کمبود منابع آبی و 

نرسیدن آب زاینده رود به آن در معرض خشکی قرار گرفت.
به گفته کارشناسان، ادامه این روند می تواند تالاب بین المللی گاوخونی 
را به کانون تولید گرد و غبار تبدیل کند و تا شــعاع ۵۰۰ کیلومتری خود را 

تحت تاثیر قرار دهد بنابراین تامین حقابه آن ضروریست.

با مسئولان جامعه

رئیس پلیس فتای فراجــا از رصد جریانات مرتبط 
با چهاردهمین دوره انتخابات ریاست جمهوری در 

فضای مجازی خبرداد.
به گزارش »ایسنا«، ســردار وحید مجید با اشاره به 
اجرای طرح عملیاتــی پلیس فضای تولید و تبادل 
اطلاعات فراجا در ۳۴ کارگروه در سراســر کشور با 
موضوع انتخابات گفت: پلیس فتا در راستای اجرای 

مأموریت های ذاتی و محوله، رصد جریانات مرتبط 
با برگــزاری چهاردهمین دوره انتخابات ریاســت 
جمهوری در سراسر کشــور را در فضای مجازی در 
دستورکار خود قرار داده و اقدامات مربوطه در ۳۴ 

کارگروه ویژه عملیاتی در حال اجرا است .
وی ادامــه داد: پلیس فتا مطابق با شــرح وظایف 
ابلاغی و تعیین شده تمامی جریانات را رصد کرده 
و در صورت مشاهده موارد مجرمانه نظیر تخریب، 
توهین، دروغ و شــایعه پراکنی و هرگونه اقدام در 

حوزه جرایم ویژه انتخاباتی با متخلفان و مجرمان 
برابر قانون برخورد خواهد کرد.

 رئیس پلیس فتــای فراجا تصریح کــرد: در ایام 
منتهی به برگــزاری چهاردهمیــن دوره انتخابات 
ریاست جمهوری پلیس فتا فراجا در راستای اجرای 
وظایــف و مأموریت های محوله، با وزارت کشــور، 
دادســتانی و ســایر نهادهای ذی نفع در راســتای 
ارتقای امنیــت در فضای مجازی تعامــل و ارتباط 

تنگاتنگی دارد.

رئیس پلیس فتا خبر داد

 رصد فضای انتخاباتی در فضای مجازی 
از سوی پلیس فتا

مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان خبرداد

وقوع ۳۷ حادثه غرق شدگی در منابع آبی اصفهان از ابتدای 
سال جاری

مدیرکل مدیریت بحران اســتانداری اصفهان گفت: از ابتدای ســال جاری تاکنون ۳۷ مورد حادثه 
در منابع آبی گزارش شــده که منجر به مــرگ ومیر ۱۳ نفــر در کانال ها و اســتخرهای ذخیره آب 
کشاورزی و رودخانه استان شده است.منصور شیشه فروش در گفت وگو با »ایمنا« درباره هشدار 
خطرات شنا و غرق شدگی در منابع آبی 
استخرهای ذخیره آب کشاورزی مخزن 
و دریاچه های ذخیره پشت سدها اظهار 
کرد: کانال های انتقال آب کشــاورزی و 
رودخانه های جاری در مقاطع زاینده رود 
چادگان بالادست زاینده رود، فریدون شهر 
و سمیرم هشــدارهای لازم اطلاع رسانی 
شده است، زیرا رودخانه ها و سدها محل 
ایمنی برای شنا نیست.وی با بیان اینکه 
از ابتدای ســال جاری تاکنون ۳۷ مورد 
حادثه در منابع آبی استان گزارش شده است، افزود: این حوادث منجر به غرق شدگی و مرگ ومیر 
۱۳ نفر در کانال ها، استخرهای ذخیره آب کشــاورزی، رودخانه و استخر باغ ها شده است.مدیرکل 
مدیریت بحران استانداری اصفهان ایمن سازی ۳۰۰۰استخر کشاورزی در اراضی و باغ های استان 
اصفهان را ضروری دانســت و تصریح کرد: شدت جریان آب، سردی شــدید آب رودخانه ناشی از 
ذوب برف های زمستانی، حالت گردابی و بستر متغیر و وجود حفره های متعدد و شیب رودخانه ها 
موجب شده اســت که رودخانه های جاری برای شنا خطرپذیر باشــد، همچنین لغزندگی و شیب 
دیواره کانال های انتقال آب و استخرهای کشاورزی شــرایط خطرزایی برای شنا در این منابع آبی 
ایجاد کرده است.شیشه فروش با بیان اینکه به دلیل افزایش دمای هوا حضور گردشگران در اطراف 
رودخانه ها، سدهای مخزنی باغات و مناطق گردشگری به ویژه در روزهای تعطیل و پایان هفته بیشتر 
شده است و به دنبال آن ممکن است آمار وقوع حوادث غرق شدگی در منابع آبی افزایش پیدا کند، 
گفت: با وجود بیش از ۳۰۰۰ استخر ذخیره آب کشاورزی، سد زاینده رود، باغکل شهرستان خوانسار، 
سدهای گلپایگان و کوچری شهرستان گلپایگان، ســد خمیران در تیران و کرون و سدهای قره قاچ 
و حنای شهرستان ســمیرم رعایت نکات ایمنی ضروری است.وی اضافه کرد: بیش از ۳۰۰ کیلومتر 
کانال های منشعب در شهرستان های سمیرم، خمینی شهر، نجف آباد، برخوار، شاهین شهر، شرق 
اصفهان، ورزنه و هرند، رودخانه های زاینده رود با طول بیش از ۳۰۰ کیلومتر در شهرستان های در مسیر 
و نیز رودخانه های جاری در شهرستان های فریدون شهر، سمیرم و چادگان و استخرهای ذخیره آب 
واقع در باغات و مراکز صنعتی و شهرک ها وجود دارد و خطرپذیری در برابر حوادث ناشی از سقوط 
افراد و غرق شدگی در موارد مطرح شــده را افزایش می دهد، همچنین نکات لازم از طریق مدیریت 
بحران استان برای اجرای طرح های پیشگیری از وقوع حوادث به دستگاه های مسئول ابلاغ شده 
است.مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان افزود: شناســایی مقاطع پرخطر، نصب حفاظ 
و تابلوهای هشدار خطر در محل ســدهای مخزنی کانال ها و مقاطع پرخطر رودخانه و استخرهای 
ذخیره آب کشاورزی توسط مالکان استخرها، شرکت آب منطقه ای و سازمان جهاد کشاورزی انجام 
شده و آموزش های ایمنی، اطلاع رسانی و هشدارهای لازم ارائه شده، تعبیه طناب یا نردبان نجات در 
استخرهای ذخیره آب کشاورزی و استخر باغ ها برای نجات به موقع افراد نیز مورد توجه قرار گرفته 
است.شیشه فروش خاطرنشان کرد: شــیب زیاد و لغزندگی دیواره کانال های انتقال آب و شدت 
جریان آب که امکان خروج از آب را با مشکل مواجه می کند، همچنین لغزندگی و شیب لایه پوششی 
استفاده شده در استخرهای ذخیره آب کشاورزی نیز عاملی است که افراد در آب استخرها به علت 

نبود امکان خروج از شیب استخر، غرق می شوند.

خبر روزاخبار

 جنگل های زاگرس 
می تواند ۴۰ درصد از آب 

کشور را تأمین کند
رئیس ســازمان منابع طبیعی و آبخیزداری 
کشــور گفــت: بــا آبخیــزداری صحیــح ، 
جنگل های زاگــرس می توانــد ۴۰ درصد از 
آب کشور را تأمین کند.رئیس سازمان منابع 
طبیعی و آبخیزداری کشور در دومین همایش 
هم اندیشی مشترک سازمان منابع طبیعی و 
آبخیزداری و شرکت ملی پخش و پالایش 
فرآورده هــای نفتی کشــور که بــه میزبانی 
هلدینــگ پتروپالایش اصفهان برگزار شــد 
گفت: با آبخیزداری صحیح و تزریق سالانه 
۶ میلیارد مترمکعب آب به خاک جنگل های 
زاگرس، این خطه می تواند ۴۰ درصد از آب 
مورد نیاز کشور را تأمین کند.عباسعلی نوبخت 
افزود: رشــته کوه زاگرس ۳۰ میلیون هکتار 
مســاحت دارد که ۶ میلیون هکتار آن جنگل 
است و هفت رودخانه بزرگ کشور نیز در آن 
جریان دارد.او ادامــه داد: در حال حاضر هر 
هکتار جنگل زاگرس این توان را دارد که بطور 
متوسط یکهزار مترمکعب آب را در خود ذخیره 
و بتدریج آزاد کند که بخش زیادی از آن کمبود 
آب های زیرزمینی کشور را جبران خواهد کرد.

رییس ســازمان منابع طبیعی و آبخیزداری 
تصریح کرد: جنگل های شمال کشور نیز سه 
میلیارد و ۶۰۰ میلیون مترمکعب آب را در خود 
ذخیره می کند که تولیدات کشاورزی بخشی 
از اســتان های شــمالی از جمله گلســتان، 
مازندران، خراسان شــمالی، جنوب البرز و 
بخشــی از تهران، زنجان، اردبیل و قزوین از 
این طریق تامین می شــود.او بیان داشت: 
بیش از دو پنجم جمعیت ساکن در این خطه 
مدیون جنگل های زاگرس هستند، لذا باید به 
امنیت زیست محیطی آن بیشتر توجه شود.

نوبخت با اشاره به اینکه وضعیت اثربخشی 
مرتع کمتر از جنگل نیســت، گفت: متوسط 
بارندگی در کشــور ۲۵۰ میلیــون مترمکعب 
در سال اســت که کارشناســان معتقدند با 
اقدامات آبخیزداری صحیح می توان حجم 
بالایی از ایــن آب را جذب و بطــور مجدد به 

خاک تزریق کرد.

رئیس مرکز ملی پیش بینی و مدیریت بحران مخاطرات وضع هوا با اشــاره به تداوم رگبار و رعدوبرق در بعضی نقاط کشور، از افزایش بیشینه دمای هوای 
تهران و اهواز طی اوایل هفته جاری خبر داد.صادق ضیائیان در گفت وگو با »ایمنا« با اشاره به آخرین وضعیت جوی در کشور اظهار کرد: شنبه و یکشنبه هفته 
آینده)امروز و فردا(، در بعضی نقاط شمال غرب، استان های واقع در دامنه های شمالی و جنوبی البرز، دامنه های مرکزی زاگرس، بخش هایی از مرکز کشور، 
ارتفاعات استان های کرمان، یزد، شمال و شــرق فارس و شرق هرمزگان، در ساعات بعدازظهر و اوایل شــب، رگبار باران، گاهی رعد و برق و وزش باد شدید 

موقت پیش بینی می شود.
ضیائیان ادامه داد: دوشنبه در ارتفاعات استان های اردبیل، شمال و شرق آذربایجان شرقی، کرمان، گیلان، مازندران، سمنان، البرز، تهران و ارتفاعات زاگرس 
مرکزی، در بعدازظهر رگبار پراکنده و وزش باد رخ خواهد داد.وی گفت: در بعضی نقاط شمال غرب، شمال شرق، شرق، بخش هایی از مرکز کشور، استان های 
واقع در دامنه های جنوبی البرز و بعضی نقاط جنوب کشور، وزش باد شدید خواهد بود و احتمال خیزش گرد و خاک و کاهش کیفیت هوا، دور از انتظار نیست، 

همچنین شرق خلیج فارس، تنگه هرمز و شرق دریای عمان مواج پیش بینی می شود.

 هوا گرم و گرم تر می شود

تابستان؛ مهمان ناخوانده خرداد!

  تریبون آزاد 
 دانشجو مردمی 

 با موضوع مشارکت 
 در انتخابات 

ریاست جمهوری

عکس خبر

عکس: ایسنا
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 متناسب با شرایط خشکسالی و ترسالی حقابه های 
کاربری های مختلف تغییر می کند اما تأسف اینجاست 
لی به استثنای حقابه محیط  که در شرایط خشکسا
زیست، حقابه سایر کاربری ها حذف نمی شود. همچنین 
حداقل نیاز آبی تالاب در شرایط عادی بارش ها، ۱۷۶ 

میلیون مترمکعب در سال برآورد شده است



درخواست فلیک از بارسا
هانسی فلیک، سرمربی بارسلونا، از مدیران این باشگاه خواسته است که برای حفظ ژوائو فلیکس 

اقدام کنند.
 فلیک کارش به عنوان سرمربی جدید بارسلونا را از چند روز قبل آغاز کرد و جلساتی را با دکو برگزار 
کرده تا درباره شرایط بازیکنان حاضر در فهرست فصل گذشته بارسا و وضعیت آنها برای فصل آینده 

به صورت جدی تصمیم گیری کنند.
یکی از بازیکنانی که در چند هفته اخیر شایعات بسیاری درباره وضعیتش به گوش رسیده، فلیکس 
اســت که در آخرین روز از پنجره نقل و انتقالات تابستانی سال گذشــته از اتلتیکو مادرید به بارسا 
پیوست و حالا قراردادش با این باشگاه که یک ساله بود به پایان رسیده اما هنوز مشخص نیست که 
فصل آینده هم در این تیم حضور خواهد داشت یا باید به تیم سابقش برگردد. شایعات ضد و نقیضی 
در چند هفته اخیر درباره تمایل یا عدم تمایل مدیران بارسا به ادامه همکاری به گوش می رسید اما 
حالا روزنامه اسپرت خبر داده است که فلیک از مدیران این باشگاه خواسته که قرارداد این ستاره 

پرتغالی را به مدت یک فصل دیگر و به صورت قرضی تمدید کنند.

کومان: فقط و فقط قهرمانی را می خواهیم
ســرمربی تیم ملی فوتبال هلند تاکید کرد تنها نتیجه رضایتبخش بــرای لاله های نارنجی در یورو 

۲۰۲۴ قهرمانی است.
به گزارش »ایســنا«، تیم ملی فوتبال هلند امیدوار زیادی دارد تا با هدایــت رونالد کومان در یورو 
۲۰۲۴ بدرخشد و جام قهرمانی را بالای سر ببرد. هلند در گروه چهارم جام ملت های اروپا با تیم های 
فرانسه، اتریش و لهستان همگروه است.رونالد کومان قبل از برگزاری یورو ۲۰۲۴ به میزبانی آلمان 
گفت: به دنبال قهرمانی در این رقابت بزرگ ایم. برای اینکه یورو ۲۰۲۴ برای ما یک رقابت خاص و 
موفقیت آمیز باشد باید قهرمانی در این رقابت را به دست بیاوریم. هر نتیجه دیگری غیر از قهرمانی 
برای ما موفقیت آمیز نیست و به همین خاطر نهایت تلاشمان را به کار می گیریم تا بهترین نمایش 

را ارائه دهیم.
یورو ۲۰۲۴ از شب گذشته آغاز شد و در دیدار نخست آلمان میزبان در ورزشگاه آلیانتس آره نا شهر 

مونیخ به مصاف اسکاتلند رفت.

به سانتوس برو و خیال ما را راحت کن!
ستاره برزیلی الهلالی ها با انتشار پستی اینستاگرامی خشم هواداران تیم عربستانی را برانگیخت.

به گزارش ایســنا، نیمار ناکام ترین خرید فصل قبل رقابت های لیگ حرفه ای عربستان بود. این 
بازیکن برزیلی با رقم بسیار بالایی از پاری سن ژرمن به الهلال پیوست اما مصدومیت شدیدی که در 
اردوی تیم ملی فوتبال برزیل گریبانگیرش شد، باعث شد تا همه فصل را از دست بدهد.به نوشته 
سایت عربی کوره، نیمار با تصویری که از خود منتشــر کرد خشم هواداران الهلال را برانگیخت. این 
بازیکن برزیلی تصویری از خود با پیراهن سانتوس را منتشر کرد تا عشق و علاقه دوباره اش را به این 
تیم نشان دهد. هواداران الهلال این رفتارهای نیمار را بی احترامی به تیم خود ارزیابی کرده اند؛ چرا 
که به زعم آنها دلیلی ندارد نیمار زمانی که عضو تیمشان است، عکس خود با پیراهن تیم دیگری را 
منتشر کند. بسیاری از هواداران الهلال خواستار اخراج نیمار شده اند.یکی از این هواداران خشمگین 
در توییتر نوشــت: »خدایا امیدوارم که او راهی سانتوس شــود.«یکی دیگر از هواداران الهلال هم 
نوشت: »به سانتوس برو و خیال ما را راحت کن!«هوادار دیگری هم نوشت: »این تنها چیزی که او 
در آن موفق شده است. نیمار تنها برای عکس گرفتن به اینجا آمده است«این نخستین بار نیست 
که نیمار چنین رفتاری را از خود نشــان می دهد. او پیش از این هم برای دیدن دیدار ســانتوس و 
کورینتیانس به ورزشگاه رفت و پیراهن ســانتوس را بوسید.نیمار یک فصل دیگر با الهلال قرارداد 

دارد و باید دید که تکلیف گران ترین خرید تاریخ الهلال با این باشگاه چه خواهد شد.

خبر روز

کدام بازیکنان استقلال قرار داد یکساله دارند؟
مســئولان اســتقلال خواهان حضور دوباره ۴ بازیکن این تیم برای فصل آینده هســتند.به گزارش 
»ایسنا«، ۴ بازیکن استقلال قرارداد یک ســاله با این تیم دارند و مسئولان باشگاه خواستار تمدید 
قرارداد آنها با تیم شده اند.ابوالفضل جلالی، آرمین سهرابیان، مهرداد محمدی و محمدحسین مرادمند 
بازیکنانی هستند که مسئولان استقلال با نامه نگاری هایی که با سازمان لیگ انجام داده اند با قانون 
۲۵ درصد افزایش نسبت به قرارداد قبلی خواهان حضور آنها در تیم فصل آینده شده اند.قرار است که 

اوایل هفته جاری استقلالی ها استارت اولیه را برای نقل و انتقالات بزنند.

توافق مدیرعامل و سرمربی مس رفسنجان
بر اساس تصمیم مدیرعامل و سرمربی مس رفســنجان فعالیت نقل وانتقالاتی این باشگاه بعد از 
رقابت های جام حذفی آغاز خواهد شــد.به گزارش »ایمنا«، حسین پورمحمدی مدیرعامل  باشگاه 
مس رفسنجان و محرم نویدکیا سرمربی مس در نشستی پیرامون تقویت این تیم به منظور حضور 
قدرتمندانه در فصل آتــی رقابت های لیگ برتر گفت وگو کردند و مقرر شــد در پایان رقابت های جام 
حذفی فعالیت نقل و انتقالاتی باشــگاه به منظور تمدید قرارداد، همچنین جذب بازیکنان مورد نظر 
طبق نظر سرمربی تیم آغاز شود.بر این اساس مس رفسنجان با هدایت نویدکیا برای حضور در فصل 

آتی مسابقات لیگ برتر و جام حذفی آماده می شود.

با انتشار متنی صورت گرفت؛

خداحافظی رسمی »اوسمار ویه را« با پرسپولیس و 
هوادارانش

 سرمربی برزیلی سرخپوشان با ارسال پیامی احساســی برای باشگاه و هواداران، خداحافظی خود 
از جمع سرخپوشــان و قهرمان فوتبال ایران را اعلام کرد.به گزارش »مهر« در این پیام آمده اســت؛ 
»بازیکنان، مدیران، کارکنان و هواداران عزیز پرســپولیس، وقتی در تابستان ۲۰۲۲ وارد پرسپولیس 
شــدم، نمی دانســتم حضور در کنار شــما چقدر برایم لذت بخش خواهد بود. احساســات تجربه 
شده در این دو ســال با احساسات تجربه شــده گذشــته من در دوران حرفه ای، قابل مقایسه 

فرهنگ بسیار غنی ایران نیست. دوستی های زیادی ایجاد شد. یادگیری در مورد 
باعث شادی کل ارتش و خوشــبختانه چهار دستاورد شــگفت انگیز که 
نیم فصل آخر به عنوان سرخ پرسپولیس شــد را تجربه کردم. در این 

دوران حرفه ای ام از ابتدا ســرمربی، عنوانی را کســب کردیم که در اوج 
تنها با تلاش در زمین، بلکه تا اکنون برای من بهترین بوده است. عنوانی که نه 

آمد.دو سال دوری از دوستان و با اتحاد و تعهد یک ملت به دست 
نیســت که کســی بتواند آن را به به خصوص خانواده چیزی 

ســال زمانی اســت که دیگر برنمی راحتی بیان کند. دو 
فقط  خود می دانم که شــب های زیــادی را گردد. 

نگران همسر و دخترم بودم. این که آیا بعد از 
کار یا مدرسه به سلامت به خانه می رسند. می دانم 
که فداکاری های ما نتایج حرفه ای به همراه داشــت، 
اما آثار عمیقی بر جای گذاشــتند مثل دوری و دلتنگی. در 
حال حاضر تصمیم من این است که نزدیک خانواده ام باشم. 
پرسپولیس عزیز، این خداحافظی نیست، فقط یک، به زودی می 
بینمت است. امیدوارم در آینده بار دیگر با هم همراه شویم. با تمام 
محبت، احترام و آرزوی موفقیت روزافزون برای همه خانواده بزرگ 

باشگاه پرسپولیس.«

مستطیل سبز

حدادی فر: 

تغییر نسل تیم ملی باید از 
یکسال پیش آغاز می شد

پیشکسوت فوتبال کشــورمان اعتقاد دارد، 
تغییر نســل در تیم ملی فوتبال ایران باید از 
یک سال پیش آغاز می شد.قاسم حدادی فر  
در مورد تســاوی ایران و ازبکســتان در دور 
برگشــت مرحله دوم انتخابــی جام جهانی 
۲۰۲6 در قاره آســیا اظهار داشــت: تیم ملی 
مقابل تیمــی قدرتمند بازی کــرد، تیمی که 
در کنار مســائل فیزیکی از نظــر تاکتیکی و 
تکنیکی پیشرفت زیادی داشته است. نیمه 
اول این مسابقه خیلی دلچســب نبود، اما 
در نیمه دوم تیم ملی متفاوت ظاهر شــد و 
موقعیت گل های خوبی داشت که متأسفانه 
تبدیل به گل نشــدند.وی در مورد خستگی 
بازیکنان تیم ملی به دلیل شــرایط پروازی 
به هنگ کنگ و عدم ریکاوری مناســب آنها، 
تصریح کرد: صحبت هــای اعضای تیم ملی 
را بعد از مسابقه با ازبکستان شنیدم. به آنها 
حق می دهم. به هرحال ریــکاوری زمان بر 
است و شرایط خاص خودش را دارد. قطعاً 
پرواز ۲۰ ســاعته در ریکاوری تیم ملی تأثیر 
منفی دارد. ضمن اینکه لیگ برتر ما بســیار 
سخت و طاقت فرســا بود. بازیکنان لژیونر 
هم در لیگ های با فشــار بالا به میدان رفتند 
و خســته از یک فصل طولانی هستند. حتی 
اگر شــما به اروپا نگاه کنید به دلیل فشــار 
بازی های لیــگ، بازیکنــان ملی پوش در 
آســتانه یورو ۲۰۲۴ با مصدومیــت مواجه 
شدند. در تیم ملی مسئله ریکاوری و استفاده 
از امکانات مناســب برای بالا بردن آمادگی 
بازیکنان بســیار پُراهمیت اســت.هافبک 
پیشــین تیم ملی فوتبال کشورمان راجع به 
تغییر نســل این تیم نیز خاطر نشــان کرد: 
به نظرم این تغییر نســل باید از یک ســال 
پیش آغاز می شــد. ما باید در کنار بازیکنان 
باتجربــه از بازیکنان جوان اســتفاده کنیم. 
بعضی بازیکنان جوان واقعاً حق شان بود که 
در جام ملت ها حاضر باشند. البته هنوز هم 
 دیر نشده و با شیب ملایم، جوانگرایی در حال 

انجام است.

فوتبال جهان

عکس خبر

  دنیا روی کول 
امید نورافکن 

امیــد نورافکــن بدشــانس ترین 
بازیکن ایران در بازی با ازبکســتان 
بود. نورافکن هافبک جوان تیم ملی 
ایــران در هنگام تعویــض و خروج 
از زمین چهره درهــم و ناراحتی و از 
موقعیت های خوبــی که ایجاد کرده 
بود اما راه بــه دروازه پیدا نکرده بود 

کلافه و عصبی بود!

با توجه به حاشــیه های پیش آمده برای تیم ملی 
پاراجودو و امتناع ملی پوشان از حضور در اردوها به 
بررسی ادعای مطرح شده از طرف رئیس فدراسیون 

نابینایان و کم بینایان پرداخته ایم.
به گزارش »فارس«؛ مشخص شد که موسی غلامی 
که تنها نماینده کشورمان در مسابقات گرجستان بود 
هم مانند دو ملی پوش دیگر تیم ملی نابینایان و کم 
بینایان، یعنی وحید نوری و میثم بنی طبا از حضور 
در اردو های تیــم ملی امتناع کرده اســت تا بدین 
ترتیب تیم ملی کشورمان در فاصله کم تر از ۸۰ روز به 
بازی های پارالمپیک ملی پوش نداشته باشد! اما 
با توجه به امتناع غلامی از حضور در اردو، مظلومی 
رئیس فدراسیون نابینایان و کم بینایان مدعی شد 
یکی از دلایلی که این ورزشکار در اردو حاضر نشده 
است تهدید شدن وی از جانب دو ملی پوش دیگر 

یعنی وحید نوری و میثم بنی طبا بوده است.
موســی غلامی در گفــت و گو با »فــارس« ضمن 
رد ادعای مطرح شــده از طرف رئیس فدراســیون 
نابینایان و کم بینایان گفت: این ادعا که من از جانب 
دو ملی پوش دیگر تهدید شده ام اصلا واقعیت ندارد 
و دلیل امتناع از حضور در اردوی تیم ملی هم مربوط 
به کادر فنی اســت. من نمی خواستم وارد حاشیه 
شوم اما طوری شد که مجبور شدم که وارد حاشیه 
شوم. چون هم مســابقات نزدیک است و اردوی با 

کیفیتی نداشتیم. 
غلامی افزود: حریف های تمرینی من هردویشان 
مصدوم بودند و رباطشان مشکل داشت. خواهش 
من از مســئولین این اســت که یک مربی دلسوز 

برایمــان بگذارند که ما بدون دغدغــه تمرین کنیم 
همچنین یک اردوی مناســب هم برایمان تدارک 
ببینند. من غیر از خدا از کسی نمی ترسم و تعجب 
می کنم که آقای مظلومی همچین حرفی زده است. 
ملی پوش پاراجودو کشورمان ادامه داد: با توجه به 
مشکلات پیش آمده ما هر باشگاهی می خواهیم 
برویم با مشــکل روبرو هســتیم و نمی گذارند که 
تمرین کنیم. و اردوی مشــترک نداریم. امیدوارم 
هرچه زودتر مشکل حل شــود چون اعزام نزدیک 

است.
وحید نوری دیگر ملــی پوش تیم ملــی جودوی 
نابینایــان و کــم بینایان دربــاره ادعــای مطرح 
شــده به »فارس« گفت: مــن تا دیــروز اطلاعی 
 نداشــتم کــه آقــای غلامــی در چــه وضعیتــی 

است. 
ما معترض بودیم. آقای غلامــی اختیار با خودش 
بود و اگر می خواســت معترض می شد و اگر هم 
نمی خواســت معترض نمی شــد و ما نمی توانیم 
برای دیگران تصمیــم بگیریم.دارنده مدال طلای 
پارالمپیک توکیو افــزود: دیروز دیــدم که غلامی 
با یــک خبرگــزاری مصاحبــه کرده اســت و یک 
ســاعت بعدش هم بــا من تماس گرفــت و گفت 
من هم به اردو نمــی روم چون بازیکن نیســت و 
 آقای یوســف زاده برای مــن وقت نمــی گذارد و 
حریف های تمرینی ام هم مصدوم هســتند. من 
هم به آقای یوســف زاده اعتقاد ندارم و با توجه به 
این که نابینا هستم هیچ آنالیز و کمکی به من نمی 
کند.نوری گفت: ادعای آقای مظلومی یک جورایی 

فرار از واقعیت است که بخواهد بقیه اتهامات را هم 
به ما بچســباند. آقای غلامی بچه که نیست. او در 
مشــهد زندگی می کند و من در تهــران. تهدید من 
برای او چه چیزی می تواند باشــد؟ این که از اردو 
خطش بزنم؟ یا بلایی سرش بیاورم؟ من و غلامی 
در هانگژو هم اتاق بودیم و رفیق هستیم و این حرف 
ها درست نیست.ملی پوش منتقد تیم ملی گفت: 
ما هم سربازان این مملکت هستیم و برای بالا بردن 
پرچم کشورمان زحمت می کشیم. ما اگر اهل تهدید 
کردن بودیم هــرکاری می خواســتیم بکنیم قبل 
از مســابقات گرجســتان انجام می دادیم. غلامی 
خودش به مسابقات گرجســتان رفت و شرایط را 
دید و تصمیم خودش را مســتقل گرفت. همانطور 
که من و میثم بنی طبا تصمیمات مستقل گرفتیم. 
 امیدوارم که آقای مظلومی به یک تصمیم درســت 

برسد.
وی ادامــه داد: من اطــلاع دارم که آقای یوســف 
زاده می خواهد اســتعفا بدهد و خودش نیز به این 
تصمیم رسیده اســت. این مربی سنش بالاست و 
ما دوسال است به این موضوع معترضیم. در آلمان 
هم که رفتیم تمام مسئولیت تیم به عهده من و میثم 
بنی طبا بود. مقصر ســرمربی نیست بلکه مدیران 
هستند. آقای یوســف زاده برند ورزشی بودند اما 
الان حتی نمی دانند مــن و میثم بنی طبا چند کیلو 
هستیم. در آلمان آقای یوسف زاده به خاطر کهولت 
سن نتوانست بازیکنی که دو کیلو اضافه داشت را به 
سونا ببرد و با او بنشیند تا وزن کم کند و من این کار 

را انجام دادم. 

 ماجرای تهدید ملی پوش پاراجودو چه بود؟

عکس: ورزش سه
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با تعیین ۱۸ تیم راه یافته به مرحله سوم انتخابی جام جهانی و سیدبندی 
این تیم ها به احتمال فراوان تیم ملی ایران در گروهی قرار خواهد گرفت 

که چند مدعی و تیم خطرناک حضور خواهند داشت.
به گزارش »مهــر«، با پایان مرحله دوم انتخابی جــام جهانی ۲۰۲6 در 
منطقه آسیا، چهره ۱۸ تیم راه یافته به مرحله سوم بازی ها مشخص شد. 
سایت »فوتی رنکینگز« سیدبندی مرحله بعدی انتخابی جام جهانی را 
اعلام کرد که تیم ملی ایران، در کنار ژاپن و کره جنوبی در سید نخست قرار 
گرفته است.سیدبندی قرعه کشی دور سوم انتخابی جام جهانی ۲۰۲6 

که روز هفتم تیر ماه برگزار می شود، به شرح زیر است:
سید اول: ژاپن، ایران و کره جنوبی-ســید دوم: استرالیا، قطر و عراق- 
سید سوم: عربستان، ازبکستان و اردن- ســید چهارم: امارات، عمان 
و بحرین- ســید پنجم: چین، فلسطین و قرقیزســتان- سید ششم: 

اندونزی، کره شمالی و کویت

تقابل با استرالیا بعد از 2۷ سال
یکی از تیم هایی که در مرحله بعد قرار است با ایران همگروه شوند باید 
از بین استرالیا، قطر و عراق انتخاب شــوند. استرالیا چهره ترسناکی در 
فوتبال آسیا دارد و در سال ۲۰۱۵ قهرمان جام ملت های آسیا شد. این 
تیم در مرحله دوم انتخابی جام جهانی عملکرد خوبی از خود به نمایش 
گذاشت و به عنوان صدرنشین راهی دور سوم شد. آخرین باری که تیم 
ملی ایران به مصاف استرالیا رفته است به ســال ۱۳۷6 برمی گردد که 
بازی با نتیجه ۳ بر ۲ به سود استرالیا خاتمه یافت و در صورتی که استرالیا 
حریف ایران در مرحله بعدی باشد شاهد تبردی خواهیم بود که ۲۷ سال 

از آخرین آن می گذرد.

جدال با قهرمان جام ملت های آسیا
قطر یکی دیگر از تیم های سید ۲ اســت که به قدرتی نوظهور در فوتبال 
آسیا تبدیل شده و در ۲ دوره اخیر جام ملت های آسیا قهرمانی را از آن 
خود کرده اســت و تیم ملی ایران در جام ملت های اخیر هم در مرحله 
نیمه نهایی به مصاف این تیم رفت و با نتیجه ۳ بر ۲ شکســت خورد تا 
قطر هم رقیب خطرناکی برای مرحله بعد باشد.شاید در بین این ۳ تیم، 
عراق را باید مناسب ترین گزینه در نظر بگیریم. ایران در تقابل های رو در 
رو با عراق توانسته است عملکرد موفقی داشته باشد و به نظر می رسد 
در بین این ۳ تیم، مناسب ترین گزینه برای شاگردان قلعه نویی باشد.

سید سوم
تیم های حاضر در سید سوم این رقابت ها دست کمی از تیم های سید 
دوم ندارند. عربستان، ازبکســتان و اردن جزو تیم های قدرتمند آسیا 
محسوب می شوند. عربستان با هدایت مانچینی تلاش می کند خود را 
به جام جهانی ۲۰۲6 برساند و به واسطه بازیکنان مطرح و سرمایه گذاری 
های بزرگی که انجام داده است رقیب خطرناکی در مرحله بعد خواهد 
بود.ازبکستان هم آشناترین رقیب در میان این تیم ها است که در مرحله 
دوم در گروه ایران قرار داشت و در هر دو بازی رفت و برگشت توانست 
شاگردان قلعه نویی را متوقف کند تا خود را تیمی خطرناک و قدرتمند 
نشان دهد.اردن هم دیگر تیم سید سوم است که احتمال دارد در گروه 
ایران قرار بگیرد. شاگردان حسین عموته در جام ملت های ۲۰۲۳ آسیا 

با برتری قاطع ۲ بــر صفر برابر کره جنوبی راهی فینال شــدند و در آنجا 
برابر قطر تن به شکست دادند. این تیم در آخرین دیدار مرحله دوم هم 
توانست با نتیجه ۲ بر یک عربســتان را در ریاض شکست دهد تا نشان 

دهد تیمی بی رحم است و جاه طلبی های بزرگی دارد.

سید چهارم، پنجم و ششم
در سید چهارم هم ۳ تیم امارات، بحرین و عمان حضور دارند که امارات 
را باید ســخت ترین گزینه در نظر بگیریم. سید پنجم چین، فلسطین و 
قرقیزستان حضور دارند که به نظر نمی رسد هیچدام رقبای جدی برای 
تیم ملی ایران باشند اما دست کم گرفتن آن ها می تواند تبعات جبران 
ناپذیری به دنبال بیاورد. در ســید ششــم هم شــاهد حضور تیم های 

اندونزی، کره شمالی و کویت هستیم.

قرعه مرگ و زندگی وجود ندارد
به نظر می رسد تیم های حاضر در ۴ سید نخست این رقابت ها بیشترین 
احتمال را برای کســب رده اول یا دوم گروه های خود برای کسب جواز 
صعود مستقیم به جام جهانی ۲۰۲6 خواهند داشت. اما بعید به نظر می 
رسد پس از قرعه کشی با مساله ای با عنوان قرعه زندگی یا قرعه مرگ 
رو به ر و باشیم. در سیدهای دوم، سوم و چهارم شاهد حضور تیم هایی 
هســتیم که جاه طلبی های بزرگی دارند و به واسطه سرمایه گذاری ها 
و برنامه ریزی هایی که انجام داده اند به راحتی پا پس نمی کشند و هر 
کدام از آن ها می توانند رقبای جدی برای تیم ملی ایران باشند.بارزترین 
نمونه ازبکستان است که توانست تیم ملی را در مرحله قبل متوقف کند 
و تنها به دلیل تفاضل گل ضعیف تر پس از ایران قرار گرفت و دوم شد. 
اردن فینالیست آسیا است و قطر قهرمان آسیا. استرالیا تاریخ روشنی در 
فوتبال دارد و عربستان روز به روز سرمایه گذای های خود را توسعه می 
بخشد. عراق هم بازیکنانی دارد که می توانند در بزنگاه ها برای هر تیمی 
دردسرساز شوند همانطور که در ســال ۲۰۱۵ موجب 
حذف ایــران از جام ملت ها شــدند.تیم های 
دیگر هم اگر امیدی به کســب رده های اول 
و دوم نداشته باشند بدون شک برای آنکه 
به رده سوم و چهارم و صعود به پلی 
آف برسند به راحتی به هر تیمی 
بــاج نخواهنــد داد و موفقیت 
تیم ملی ایــران در این مرحله 
منوط به برنامه ریزی های 
دقیق و مشخص است و 
گر تیم ملی ایران مانند  ا
آنچــه برابر هنــگ کنگ یا 
ازبکســتان بود عمل کند اتفاقات 
تلخی در انتظار فوتبال ایران خواهد 

بود.
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 درخواست مادر شهید خنفری نژاد در منطقه ۱۰ اصفهان 
اجابت شد

مدیر منطقه ۱۰ شهرداری اصفهان در دیدار با مادر شــهید عباس خنفری نژاد، درخواست او را برای 
تغییر نام کوچه به  نام فرزند شهیدش اجابت کرد.

به گزارش »ایمنا«، محمد صیرفی نژاد در دیدار با خانواده شــهید عباس خنفری نژاد اظهارکرد: یاد 
شهدا در همه حال بازتاب خاطرات هشت سال دفاع مقدس است؛ روزهایی که ذره ذره خاک میهن 
اسلامی ما، سربلندی ملتی را شهادت می دهد که سرافرازانه مقابل دنیای کفر و استکبار، مقاوم تر از 

کوه ایستادگی کرد و بر بلندای قله افتخار، بیرق آزادگی را به اهتزاز درآورد.
وی با گرامیداشــت یاد و خاطره امام شهدا به ویژه شــهدای خدمت افزود: مقام و جایگاه شهید و 
شهادت، تداوم راه آنان و باقی ماندن در مسیر شهدا وظیفه همه ما است، چراکه با تداوم راه شهدای 
گران قدر می توانیم دین خود را به آن ها ادا کنیم و خدا را شــاکریم که به ما فرصت داد تا قدردان و 

سپاسگزار خانواده شهدا باشیم.
مدیر منطقه ۱۰ شهرداری اصفهان تصریح کرد: هر آنچه از امنیت، آزادی و آبادانی کشور داریم، مرهون 
تلاش ها، مجاهدت ها و ایثارگری های تک تک ایثارگران و خانواده شهدا است؛ همان هایی که وقتی 
نظام و کشور به آن ها نیاز داشــت، ارزشــمندترین دارایی خود یعنی جان و فرزندانشان را در طبق 

اخلاص قرار دادند و برای اسلام و انقلاب فدا کردند.
صیرفی نژاد گفت: به خانواده شهدا غبطه می خوریم زیرا در کانون گرم آن ها و دامان پاک مادرانشان 
چنین شخصیت های گران قدری رشد کردند، به بالندگی رسیدند و چنین روح بزرگی پیدا کردند که 
جانشان را تقدیم اسلام و انقلاب کنند. وی خاطرنشــان کرد: هرچه از دست ما به عنوان خدمتگزار 

برمی آید، برای مردم به ویژه خانواده شهدا دریغ نخواهیم کرد.
به گزارش »ایمنا«، شــهید عباس خنفری نژاد متولد بیست وششم آذر ۱۳۴۷ بود که یازدهم آبان 
۱۳۶۱ در ۱۴ سالگی در منطقه عملیاتی محرم )عملیات رمضان( به درجه رفیع شهادت رسید؛ این 
شهید در فرازی از وصیت نامه خود آورده است، »کارهایتان فقط برای جلب نظر خدا باشد؛ ریا را از 

خود دور کنید؛ کوچک ترین کارهایتان را برای رضای خدا انجام دهید.«
مدیر منطقه ۱۰ شــهرداری اصفهان به همراه معاونان منطقه و مسئولان بنیاد شهید در دیدار با مادر 
شهید عباس خنفری نژاد، درخواست او را برای تغییر نام کوچه به نام فرزند شهیدش اجابت کرد و 
تابلوی کوچه شهید عباس خنفری نژاد را به مادر شــهید تحویل داد، همچنین ضمن تجلیل از مادر 

شهید با اهدای لوح سپاس، تابلوی نام کوچه به اتفاق مادر شهید نصب شد.

منبع آب ۵۰۰ مترمکعبی در میدان لاله احداث می شود
مدیر منطقه ۱۰ شهرداری اصفهان گفت: در راستای حفظ محیط زیست و افزایش سرانه فضای سبز 

شهری، ساخت مخزن آب ۵۰۰ مترمکعبی در میدان لاله احداث می شود.
محمد صیرفی نژاد اظهار کرد: احداث منبع آب ۵۰۰ مترمکعبی در میدان لاله با اعتبار ۷ و نیم میلیارد 
تومان در راستای حفظ محیط زیست و افزایش سرانه فضای سبز شهری، یکی از پروژه های منطقه 
۱۰ شهرداری اصفهان در سال جاری است.وی افزود: اتصال خیابان سروستان به سپیده کاشانی 
با هدف گره گشــایی ترافیکی از خیابان های جی و پروین، اصلاح راستگرد خیابان پروین به جی 
و بالعکس، اصلاح هندسی میدان جوهران از دیگر پروژه های ســال جاری است.مدیر منطقه ۱۰ 
شهرداری اصفهان خاطرنشان کرد: در راستای دفع آب های ســطحی که یکی از معضلات منطقه 
است و شــاهد پس زدگی فاضلاب در خیابان های فجر خواجه عمید بودیم، جلساتی با مدیریت 
بحران اصفهان برگزار و اقدامات اصلاحی دستگاه مرتبط شناسایی و مقرر شد آن ها را انجام دهند، 
همچنین اقداماتی همچون پروژه احداث کانال و منابع آب، اصلاح شبکه آب و فاضلاب در دستور 

کار قرار گرفت.
صیرفی نژاد ادامه داد: سال جاری برای روکش آسفالت معابر این منطقه بودجه ۳۰ میلیارد تومان 

در نظر گرفته شده است.

رئیس شورای شهر اصفهان:

رسیدگی به رفع نیازهای مردم افزایش یابد

رئیس شورای اســلامی شهر اصفهان گفت: دولت ســیزدهم در حوزه 
مدیریت شهری نسبت به ســایر دولت های گذشــته عملکرد بهتری 
داشــت، به طوری که در موضوع حمل ونقل عمومی به نوسازی ناوگان 

اتوبوسرانی همت ورزید.
محمد نورصالحــی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا دربــاره عملکرد دولت 
سیزدهم در حوزه مدیریت شهری با اشاره به دولت های پس از پیروزی 
انقلاب اسلامی تاکنون اظهار کرد: پیش از دولت سیزدهم دولت هایی بر 
سر کار آمدند که رئیس آن ها در مسئولیت قبلی شهردار بود و وعده هایی 
دادند، اما اتفاقی نیفتاد، این در حالی است که دولت سیزدهم در حوزه 
مدیریت شهری نسبت به ســایر دولت های گذشــته عملکرد بهتری 
داشــت، به طوری که در موضوع حمل ونقل عمومی به نوسازی ناوگان 

اتوبوسرانی همت ورزید.
وی افزود: نوسازی ناوگان حمل ونقل عمومی سال ها متوقف شده بود، 
اما وزارت کشــور در همان ابتدای دولت ســیزدهم به این مسئله ورود 
کرد و مقرر شد برای این منظور ۸۰ درصد کمک هزینه خرید اتوبوس از 
طریق دولت و ۲۰ درصد از طریق شهرداری ها محقق شود، اما به دلیل 
اینکه دولت روی منابع ارزی خارج از کشور حساب ویژه ای باز کرده بود 
و آن طور که انتظار داشت به آن دست نیافت، خرید اتوبوس برای ناوگان 

حمل ونقل عمومی نیز کاملًا محقق نشد؛ البته دولت سیزدهم نیت این 
امر را داشت و بر اســاس آن اقدام کرد و هنوز هم این موضوع به عنوان 
یک مطالبه مهم در مجموعه مدیریت شــهری، وزارت کشــور و دولت 

مطرح است تا پروسه سال ۱۴۰۰ محقق شود.
رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان با اشاره به حوزه اختیارات دولت و 
مجموعه مدیریت شهری گفت: تفکری قدیمی در کل بخش های دولتی 
بوده است و آن گسترش حوزه اختیارات دولت و کاهش حوزه اختیارات 
بخش های دیگر است که این روند در دولت های مختلف به تدریج قوت 
پیدا کرده و دولت سیزدهم هم از آن مستثنی نبوده است؛ یعنی دو نقطه 
اتصال اصلی دولت و مجموعه مدیریت شهری یعنی وزارت کشور و بعد 
وزارت راه و شهرسازی همچنان گسترش حوزه اختیارات خود و کاهش 

حوزه اختیارات مدیریت شهری را دنبال کرده و آن را توسعه داده اند.
وی اضافه کرد: در واقع ســعی بر این بوده اســت که اســتقلال حوزه 
مدیریت شــهری کاهش پیدا کند و موضوع دولتی کردن شهرداری ها 
پررنگ تر شود، اما امیدواریم در دولت بعدی استقلال مجموعه مدیریت 
شــهری و کمک به آن ها برای ایفای نقش مدیریت شهری در اعتلای 
شهرها پررنگ تر شود و اختیارات بیشــتری به حوزه مدیریت شهری 
داده شــود و اعتماد به حوزه های مدیریت شهری نســبت به آنچه که 

هست، بیشتر و در عین حال نقش بخش های دولتی کم رنگ تر شود.
نورصالحی یادآور شد: در مجموع دولت سیزدهم در حوزه های مختلف 
مرتبط با رفع نیاز مردم بهتر از دولت های قبل عمل کرده اســت، اما در 

دولت جدید رسیدگی به رفع نیازهای مردم باید افزایش پیدا کند.
وی ابراز کرد: مجموعه مدیریت شــهری هر روز با افزایش هزینه ها و 
سنگین شدن بار اداره شهرها مواجه اســت و به همین نسبت باید در 
حوزه منابع مالی که دولت متولی آن اســت دریافتی بیشتری داشته 
باشد و منابع مالی بر اساس قانون به نسبت جمعیت و سایر پارامترها 
به شهرداری ها پرداخت شود، این در حالی است که با توجه به افزایش 

هزینه های دولت، حق شهرها به میزان کمتری پرداخت شده است.
رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان با اشاره به موضوع جرایم آلودگی 
هوا گفت: صنایع بزرگی که به طور عمده متکی به دولت هستند، کمترین 
میزان جریمه را پرداخت می کنند و رسیدگی به چنین مواردی از جمله 
انتظاراتی است که از دولت ها وجود دارد، البته نقش مجلس نیز در این 
بین کم نیست، چرا که مجلس شورای اسلامی می تواند با قانون گذاری و 
نظارت خود، دولت ها را مکلف کند که در قبال مدیریت شهری و روستاها 
کنترل و هدایت بیشتری داشته باشد و به ســمت انجام تکالیف گام 

بردارد.

رئیس کمیســیون هوشمندســازی و حمل ونقل 
شورای اسلامی شهر اصفهان گفت: ایجاد خط مترو 
در شــرق این کلان شــهر از اولویت های شهرداری 
است و شورای ششم حتماً آغاز اجرای این پروژه در 
این مسیر را در دستور کار خواهد داشت.ابوالفضل 
قربانی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا با اشاره به لزوم 
احداث خط مترو در شرق اصفهان اظهار کرد: ایجاد 
خط مترو در شــرق این کلان شــهر از اولویت های 
شهرداری است.وی با بیان اینکه در حال حاضر در 

سمت غرب و شرق اصفهان مشکلاتی در تردد وجود 
دارد و تراکم جمعیت در شرق این کلان شهر بسیار 
زیاد شده است، افزود: تقاضای سفر در این مسیر 
به ویژه پس از الحاق خوراسگان به مناطق پانزده گانه 

شهرداری این کلان شهر بسیار زیاد است.
رئیس کمیســیون هوشمندســازی و حمل ونقل 
شورای اسلامی شــهر اصفهان تصریح کرد: وجود 
آرامستان باغ رضوان منجر به تردد سالانه ۸ میلیون 
نفر در شرق اصفهان می شود، از سوی دیگر میدان 

مرکزی میــوه و تره بار، دانشــگاه آزاد و شــرکت 
نمایشــگاه ها نیز از جمله مراکزی است که موجب 
افزایش تردد در این مســیر شده اســت.قربانی با 
اشــاره به اینکه شــهرداری اصفهان در دوره ششم 
در نظر دارد، کلنگ خط ســوم مترو را در شرق این 
کلان شــهر بر زمین زند، گفت: این پروژه در مراحل 
ابتدایی اســت، اما در این دوره حتمــاً آغاز اجرای 
 این پروژه در این مســیر را در دســتور کار خواهیم 

داشت.

 رئیس کمیسیون حمل ونقل شورای شهر اصفهان:

عملیات احداث خط ۳ مترو در شرق اصفهان آغاز می شود

مجموعه مدیریت شهری هر روز با افزایش هزینه ها و 
سنگین شدن بار اداره شهرها مواجه است و به همین 
نسبت باید در حوزه منابع مالی که دولت متولی آن است 
دریافتی بیشتری داشته باشد و منابع مالی بر اساس 
قانون به نسبت جمعیت و سایر پارامترها به شهرداری ها 
پرداخت شود، این در حالی است که با توجه به افزایش 
هزینه های دولت، حق شهرها به میزان کمتری پرداخت 

شده است

عضو شورای شهر اصفهان:

تمام مناطق شهر اصفهان باید به خطوط مترو مجهز شود
عضو شورای اسلامی شهر اصفهان گفت: اصفهان کلان شهری است که تمام مناطق آن باید به خطوط 
مترو مجهز شود.محمدرضا فلاح در گفت وگو با خبرنگار ایمنا با تاکید بر اینکه اصفهان کلان شهری 
است که تمام مناطق آن باید به خطوط مترو تجهیز شــود، اظهار کرد: در تمام شهرهای دنیا به ویژه 
کلان شهرها، پرترددترین مسیرها را برای خطوط ریلی و مترو انتخاب و تعریف می کنند.وی افزود: 
شــهرداری اصفهان طی ادوار گذشته تاکنون به مرور یک ســری مراکز خدماتی از جمله فرودگاه، 
شهرک صنعتی جی، دانشــگاه آزاد، شــهر رویاها، آرامستان باغ رضوان، شــرکت نمایشگاه های 
بین المللی و میدان مرکزی میوه و تره بار را در شرق این کلان شهر ایجاد کرده که موجب تردد بسیار 
در این مسیر شده است.عضو شورای اسلامی شهر اصفهان تصریح کرد: به لحاظ ظرفیت های ایجاد 
شده در شرق این کلان شهر، خط مترو باید ابتدا از این مسیر تعریف می شد و در حال حاضر نیز ایجاد 

این خط برای این مسیر بسیار ضروری است.

اجرای طرح سفیران پاکیزگی در منطقه ۷ اصفهان
مدیر منطقه ۷ شهرداری اصفهان از اجرای طرح سفیران پاکیزگی در این منطقه خبر داد و گفت: در 
راستای ارتقای سطح فرهنگی و حفظ محیط زیست این شهرداری، اقدام به اجرای طرح سفیران 
پاکیزگی در این منطقه کرد.مهدی ســلطان آقایی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا با اشــاره به مبنای 
فرهنگی و آموزشی طرح سفیران پاکیزگی اظهار کرد: طرح سفیران پاکیزگی طرح نگهداشت محیط 
زیست و خدمات شهری بهینه بر پایه فرهنگ است که در این طرح به آموزش جوانان و نوجوانان که 
به صورت داوطلبانه در مباحث مربوط به محیط زیست و خدمات شهری شرکت می کنند، می پردازد.

وی افزود: در طرح ســفیران پاکیزگی، جوانان و نوجوانان موارد مربوط به حوزه محیط زیســت و 
خدمات شــهری را رصد و راهکارها و آموزش های مدنظر را به دیگران منتقل می کنند.مدیر منطقه 
۷ شهرداری اصفهان ادامه داد: این امر علاوه بر ایجاد تعلق و مشارکت در شهروندان موجب ارتقای 
سطح کیفی خدمات شهری و بهبود محیط زیست شــهروندان می شود.سلطان آقایی با اشاره به 
اجرای طرح »محله من محله زندگی« در ســطح محلات منطقه گفت: خروجی طرح ســفیران 
پاکیزگی که در نهایت به ارتقای ســطح بهداشــت خانواده و محله بازمی گردد، کمک بســیاری به 

موفقیت طرح محله من محله زندگی خواهد نکرد.
وی تصریح کرد: حساس سازی و آگاه سازی کودکان و نوجوانان مقدمه فرهنگ سازی مؤثر در جامعه 

است و اجرای چنین طرح هایی به تشکیل فرایند کامل و ماندگار آن کمک خواهد کرد.

مدیر منطقه ۸ شهرداری اصفهان:

۳ منبع تأمین آب فضای سبز  تا پایان تیر ۱۴۰۳ در  مدار 
آب رسانی قرار می گیرد

مدیر منطقه ۸ شهرداری اصفهان گفت: با توجه به اینکه منبع اصلی چشمه کساره با ظرفیت ۲۵۰۰ متر 
مکعب در جنوب منطقه احداث شده بود، عملیات احداث سه منبع تأمین آب فضای سبز بوستان 
بهشت و گل محمدی با پیشرفت ۹۰ درصد و ماه فرخی با پیشرفت ۸۰ درصد در دست اقدام است و 

مشکل آب فضای سبز این منطقه را رفع می کند.
حســن محمدحســینی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا ضمن اشــاره به وضعیت موجود سرانه های 
فضای سبز اظهار کرد: سرانه فضای سبز برای هر نفر در شهر اصفهان ۲۰ متر مربع است که با توجه به 

جمعیت حدود ۳۰۰ هزار نفری منطقه هشت این سرانه ۵.۳ متر مربع برای هر نفر است.
وی افزود: با توجه به تراکم جمعیتی این منطقه، از ســرانه فضای سبز پایینی برخوردار هستیم که 
طبق پیش بینی ها، سال های آینده با آزادســازی صحرای پرتمان و محدوده باغ گله واقع در محله 

شمس آباد، سرانه فضای سبز این منطقه دستخوش تغییر رو به رشدی خواهد شد.

با مسئولان

خبر روزاخبار

عدالت محوری و شفافیت 
سرلوحه اقدامات شهرداری 

اصفهان است
مدیــرکل برنامه ریزی و بودجه شــهرداری 
اصفهــان گفــت: برای رســیدن بــه برنامه 
راهبــردی ۱۴۱۰ ارزش هایــی از جملــه 
عدالت محــوری، امانت داری، پاسداشــت 
هویت دینی، شــفافیت و فسادســتیزی را 
ترســیم کردیم که ســرلوحه تمام اقدامات 
شهرداری این کلان شهر است.سیدمصطفی 
اعتصامی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا اظهار 
کرد: چشم انداز شــهر اصفهان در افق ۱۴۱۰ 
به عنوان شهری اسلامی، مردم محور، خلاق، 
زیبا، پیشرفته، توســعه یافته و شهر سرآمد 
در نظر گرفته شده است.وی درباره ساختار 
اداره کل برنامه ریــزی و بودجه شــهرداری 
اصفهان افزود: ســاختار این اداره کل شامل 
اداره برنامه ریزی و ارزیابــی عملکرد، اداره 
بودجه، اداره مدیریت عملیات و کنترل پروژه، 
اداره آمار و تحلیل اطلاعات و اداره اطلاعات 
مکانی و GIS است.مدیرکل برنامه ریزی و 
بودجه شهرداری اصفهان گفت: تمام فرایند 
برنامه ریزی شــامل تدوین برنامه، اجرای 
برنامه و ارزیابــی و اصلاح برنامه را مدیریت 
می کند و به نوعی پنج اداره ذیل آن به صورت 
یکپارچه و هماهنگ به تحقق برنامه راهبردی 
اصفهان ۱۴۱۰ کمک می کنند؛ این برنامه در 
حال حاضر به تصویب شورای اسلامی شهر 
رســیده و مبنای عمل شــهرداری اصفهان 
اســت.اعتصامی با اشــاره به فرایند تدوین 
برنامه راهبردی تصریح کرد: برنامه راهبردی 
۱۴۱۰ با شناســایی و تحلیل وضــع موجود 
بر اســاس آمار و تحلیل اطلاعات، اســناد و 
دستورالعمل های بالادستی، همچنین نظرات 
مشورتی از شــهروندان، نخبگان و خبرگان 
شهری و تحلیل وضع موجود تدوین می شود.

وی ادامه داد: بر مبنای این برنامه راهبردی 
که برنامه بلندمدت محســوب می شــود، 
برنامه های کوتاه مــدت و به اصطلاح برنامه 
عملیاتی یک ساله تعریف می شود و پس از 
آن در جلسات بودجه، اعتبارات این پروژه ها 

مشخص می شود. 

مدیرعامل سازمان نوســازی و بهسازی شــهر اصفهان گفت: طی دو سال 
گذشته مرمت ۲۰ تکیه، چهار طاقی و بنا در مجموعه تخت فولاد انجام شده 

است و درصدد هستیم تا آیین تکمیل مرمت آن ها را برگزار کنیم.
به گزارش »ایمنا«، محمدعلی ایزدخواستی در چهارمین نشست از سلسله 
نشست های تجربه شــهر با موضوع »مجموعه تاریخی فرهنگی و مذهبی 
تخت فولاد« اظهار کرد: نتیجه تجربه ای که در این دو ســال کســب کردیم، 
مرمت ۲۰ تکیه، چهار طاقی و بنا در مجموعه تخت فولاد بوده است و درصدد 

هستیم که آئین تکمیل مرمت آن ها را برگزار کنیم.
وی با اشــاره به اینکه در ســازمان نوسازی و بهسازی شــهر اصفهان برای 
پهنه های متمرکز، نظام مواجهه طراحی شده است، افزود: در تخت فولاد به 
دلیل آنکه امکان فعالیت احداث بسیار کم است و بیشتر فعالیت ها مرمتی 

و حفاظتی است، به نظام ساختارگرایی رسیده ایم.
مدیرعامل سازمان نوسازی و بهسازی شــهر اصفهان با بیان اینکه در نظام 

ساختارگرایی به سه رکن استخراج اجزا، کشف رابطه میان آن و نشان دادن 
دلیل خلق آن رابطه توجه شد، تصریح کرد: می توانیم تخت فولاد را به محل 
ملاقات انسان ها تبدیل کنیم؛ اگر چه کار سختی است، اما انجام شدنی است 
و می تواند محل رجوع باشد.ایزدخواستی با اشــاره به اینکه شخصیت ها، 
روایت ها، تاریخچه و بنا عناصر تغییرناپذیر تخت فولاد اســت، افزود: فراتر 
از هر چیز، کشف رابطه انسان با آنچه در معماری این مجموعه نهفته است، 
اهمیت دارد.وی گفت: در این راستا به نکاتی همچون معماری، فضاسازی 
و ایجادکنندگی حــس، تزیینات در بنا، نظام نشانه شناســی متناســب با 
شــخصیت های مدفون در تخت فولاد و فرصت معناســازی برای آیندگان 
رسیدیم.مدیرعامل سازمان نوسازی و بهسازی شهر اصفهان افزود: در این 
فرایند چهار ضابطه، مرمت اصولی، دور نکردن حــوزه مرمتی از دید مردم، 
اطلاع رسانی اقدامات مرمتی در بستر رســانه ها و تعریف آیین هایی برای 

بهره برداری از اقدامات مرمتی با هدف روایت سازی در تاریخ تعریف شد.

۲۰ تکیه، ۴ طاقی و بنا در تخت فولاد مرمت شده است

 بازدید اعضای ادوار 
شورای شهر اصفهان از 

پروژه های شهری

عکس خبر

عکس: ایمنا
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بیست و ششمین جشنواره مجمع  مرضیه غفاریان
خیریــن مدرســه ســاز با شــعار 
»خیرین مدرسه ساز، پیشران ایران قوی« روز پنجشنبه در هتل 
چهاربــاغ اصفهان با حضــور وزیر آموزش و پــرورش، مدیرکل 
آموزش و پرورش اســتان اصفهان، اســتاندار اصفهان، رئیس 
سازمان نوسازی، توســعه وتجهیز مدارس کشور، رئیس هیئت 
مدیره مجمع خیرین مدرســه ســاز اســتان اصفهان، مدیرکل 
نوسازی مدارس استان اصفهان، مدیران عامل مجامع خیرین 
مدرسه ساز کشــور و جمع کثیری از خیرین مدرسه ساز استان 

اصفهان برگزار شد.
وزیر آموزش و پرورش کشور در این مراســم با گرامیداشت یاد 
و خاطره شهید جمهور گفت: آیت ا... رئیسی آیه خدمت بود. او 
همیشه از بودن در جمع شما خشنود بود و عموماً فرصت حضور 

در جمع شما را از دست نمی داد. 
رضا مراد صحرایی با اشاره به اینکه برنامه ریزی شده بود که شهید 
آیت ا... رئیسی  12 تیر ماه در ســالن اجلاس سران در اجلاس 
ملی خیرین حضور پیدا کند، گفت: اگرچــه ایمان داریم حضور 
ایشان در آن روز بســیار  مؤثرتر از همه روزهایی خواهد بود که در 
زمان حیات عادیشان کنار ما حضور داشتند اما لازم می دانیم یاد 
کنیم از ویژگی های ممتاز این شهید که عبارت بود از سه مؤلفه. 
وی افزود: مؤلفه اول عدالت بود کــه کلیدواژه عملکردی رئیس 
جمهور بود. او که از سلاله پیامبر)ص( بود بیان می کرد مأموریت 
بزرگ همه انبیاء، اولیاء و اوصیای الهی تحقق عدالت بوده؛ بنابر 
این ما هم باید در ایجاد و گسترش عدالت بکوشیم. صحرایی با 
بیان اینکه کلیدواژه دوم رئیس جمهور شــهید، مردم بود، عنوان 
کرد: او مسیر خدمت به مردم را مسیر تعالی ومسیر قرب الی ا... 
می دانست و کلیدواژه سوم شهید آیت ا... رئیسی نیز ایران بود. 
اقتدار این سرزمین گهربار برای او مهمترین خط قرمز بود؛ ایرانی 
که در طول تاریخ همواره مرهون کسانی است که عزمت او را درک 
کرده و برایش جانفشانی کردند. ایران، خاک گهرباری که در زمین 
خودش امثال رئیس جمهور شهید را پرورانده و مادامی که این 
سرزمین چنین انســانی را می پرورد حتماً به فضل خدا لیاقت 

پایتختی منجیِ آخر بشریت را خواهد داشت.
وزیر آموزش و پرورش با تأکید بر اینکه خیرین مدرســه ساز در 
اهتمام خود به هر ســه این ویژگی های شهید آیت ا... رئیسی، 
از همراهان و کسانی هســتند که می توانند بگویند راه ما هم، راه 
رئیس جمهور شهید اســت. چون مدرسه سازی رابطه مستقیم 
دارد با عدالت. وی با اشــاره به اینکه در این جلسه که نام رئیس 
جمهور به میان آمد باید به چند دســتاورد اشــاره کنم که نقش 
خیرین در آن بی بدیل است، بیان کرد: دستاورد اول نرخ پوشش 
تحصیلی است. در زمان انقلاب نرخ پوشش تحصیلی ما، یعنی 
 نرخ امکان دسترســی افــراد واجب التعلیم به مدرســه حدود

 57 درصد بوده و امروز به فضل خدواند متعال جزو کشورهایی 
هستیم که نرخ پوشــش تحصیلی مان به 99/98 درصد، یعنی 
100 در صد رســیده و جزو کشورهایی هســتیم که در گروه کاملًا 
دسترس پذیر قرار گرفته ایم. نقش خیرین در دستیابی به این 

مقام بی بدیل و انکارناپذیر بوده است.
صحرایی با اشــاره به اینکه آمار دوم در مورد شــاخصی اســت 
به نام GPI )برابری دسترســی دختران و پســران به آموزش( 
گفت: در سرتاسر دنیا نرخ دسترسی دختران به آموزش کمتر از 
پسران اســت، هرچه این نرخ از یک کمتر باشد یعنی دسترسی 
دختران کمتر اســت به آموزش و اگر در حوالی یک باشد یعنی 
برابری دختران با پسران در دسترسی به آموزش وجود دارد. وی 
ادامه داد: اگر این نرخ بیش از یک ومثبت باشد یعنی دسترسی 
دختران بیشتر است که تقریباً چنین آماری موجود نیست. اگر 
بیش از یک و منفی باشــد یعنی خیلی نرخ دسترسی دختران 
به آموزش کمتر است از پسران. وزیر آموزش و پرورش با اشاره 
به اینکــه در زمان انقلاب نرخ دسترســی دختران و پســران به 
آموزش در ایران منفی 37/5 بود و امروز نرخ دسترسی دختران 
و پسرانمان به آموزش یک اســت؛ یعنی هیچ دختری در کشور 
بخاطر نبودن مدرســه از تحصیل بازنمی مانــد، تصریح کرد: در 
این موضوع هم نقش خیرین کم نظیر اســت، از آن جهت که در 
7000 مدرســه که در 33 ماه خدمت بابرکت، بی منت و بی وقفه 
رئیس جمهور شهید ساخته شد 64 درصد این مدارس در مناطق 
روســتایی و شــهری کم برخوردار بود که نقطه اساسی و هدف 

عدالت است.
وی سومین دستاورد که با تأثیرگذاری خیرین به دست آمده را 
رشد آمار ســرانه فضای دانش آموزی عنوان کرد و افزود: سرانه 
فضای آموزشی دانش آموزان کشور پیش از انقلاب 1/5 مترمربع 
برای هرنفر بود و علیرغم افزایش چشمگیر جمعیت کشور امروز 

این سرانه به طور میانگین به حدود 5/30 مترمربع برای هر نفر 
 رسیده است. در دسترسی به این شــاخص هم نقش خیرین، 
بی بدیل بوده اســت. صحرایی با بیان اینکــه کار خیر جزوی از 
فرهنگ و ســنت اســلامی و ایرانی ماســت اما مدرسه سازان 
و خیرین مدرســه ســاز فرهنگ کار خیر را در جامعه گسترش 
 دادند، اظهار کرد: پس از مدرســه ســازان، دانشــگاه ســازان، 
بیمارستان سازان، راهسازان و خیرین دیگر حوزه ها هم مطرح 
شدند از آن حیث که کار خیر به فرهنگ و به گفتمان تبدیل شد و 

این دستاورد مهم نیک اندیشی و نیکوکاری خیرین است. 
وی خطــاب به خیرین مدرســه ســاز گفت: نکته ای که ســند 
تحول بنیادین بر آن تأکید دارد آمایش ســرزمینی در مدرســه 
سازی است؛یعنی مدرسه را با نگاه به 50 ســال بعد بسازید. از 
شــما خیرین دعوت می کنم که مدرســه ها را در جایی احداث 
کنید که نیاز بیشــتری داریم، نه جایی که خودتان می خواهید. 
مدارس را جایی بســازید که خدا می خواهد؛ جاهایی از کشور  
فضای آموزشی نامناســبی دارد که همه باید همت کنید کار خیر 
را به آن مناطق نیازمند ببریــم. وزیر آموزش و پروش در ادامه از 
خیرین درخواست کرد در امر خیر مدرسه یاری نیز کمک کنند و 
بیان کرد: ما در مدرسه سازی پیشرفت چشمگیری داشتیم اما 
مسیر مدرسه یاری، مسیر جدیدی است که خیرین گرانقدر باید 
در آن بکوشند. وی در توضیح مدرســه یاری گفت: مدرسه یاری 
یعنی آنکه هنرستان ساخته شده اما تجهیزات آن کامل نیست و 
خیر عزیز بانی تأمین تجهیزات و امکانات مورد نیاز آن می شود. 
صحرایی افزود: من خیری می شناسم که همه همتش را صرف 
احداث ســرویس بهداشــتی کرده و نام خود را خیر سرویس 
بهداشتی ســاز گذاشته و همچون همه شــما دنبال نام نیست. 
وزیر آموزش و پرورش با تأکید بر اینکه مدرســه یاری مســئله 
جدی ماست، ابراز کرد: مدرســه، فضایی فعال و پویا و دائماً در 
حال ارائه خدمت اســت در نتیجه دائماً باید به آن یاری شود و 
دولت ها عموماً نمی توانند همه نیاز مدارس را رفع کنند تجهیزات 
آزمایشگاهی و کارگاهی که نیاز هنرستان های ماست عرصه فوق 

العاده ای برای خدمت است.
صحرایی با اشــاره به اینکه خلاقیت مجمع خیرین مدرسه ساز 
اصفهان ستودنی اســت، گفت: کارهای نرم افزاری که اینجا در 
اصفهان توســط این مجمع انجام شده قابل تسری به کل کشور 
است. اینکه گروهی از خیرین روی فراهم کردن امکانات خاص 
مورد نیاز مدارس تمرکز کرده اند مثل آزمایشــگاه ها، کارگاه ها، 
سرویس بهداشتی و تأمین شیشه های مدارس چرا که مدرسه 

یک محیط زنده است و نیازهای آن بسیار جدی است.
وزیر آموزش و پرورش با اشاره به »مدرسه داری« که  باب آن در 
دولت سیزدهم گشوده و قانون آن نیز تصویب شده و در مرحله 
ابلاغ نهایی توســط رئیس جمهور عزیز بود ابــراز امیدواری کرد 
مقدمات ابلاغ قانونی آن در هفته های پایانی دولت فراهم شود 
و خاطر نشــان کرد: اگر در این مدت ابلاغ نشود نیز جای نگرانی 
نیست چرا که روزهای پس از آن اتفاق خواهد افتاد تا ان شاءا... 
خیر مدرسه ساز در اداره مدرســه ای که خودش در بناکردن آن 
نقش دارد هم یــاری کند.وی با بیان اینکه همــکاران و خیرین 
گرانقدر، آموزش و پرورش مفتخر اســت که بسترســاز نقش 
آفرینی شما برای ســاختن آینده ایران عزیز شــود، تأکید کرد: 
میثاق مشترک ما اعتلای این سرزمین است و هیچ سرزمینی 
جز از طریق مدارسش متعالی نمی شود. مدرسه جایی است که 
آینده هر کشور در آن ساخته می شود. مدرسه جایی است که همه 
آرزوهای کشور در درون آن پرورده و بالنده می شود. وزیر آموزش 
و پرورش با اشاره به اینکه اثر کار خیر مدرسه سازی هیچگاه تمام 
نمی شود، اظهار کرد: مدرســه هایی که شما خیرین می سازید 
تا دهه ها مدرســه خواهند بود و طبق قرار بیــن ما روزی که این 
مدراس فرسوده شوند باز هم بر بنای آن مدرسه ای ساخته می 
شود و این تا زمین و زمان برقرار است ادامه خواهد یافت؛ بنابر 
این، مدرسه سازی مصداق عمل صالحی است که آینده سازی 
را رقم می زند. هرمقدار  به آینده این ســرزمین علاقه داریم باید 

کمک کنیم مدارس و معلمان آن قوی بشوند. 
وی با بیان اینکه تعریف وجوه دیگــری از کار خیر مثل کمک به 
تعلیم معلمان و فراهم کردن زمینه هایــی برای تربیت معلمان 
نیکو افق آینده ماست، گفت: همه شما را دعوت می کنم به تمرکز 
بر مراکز تربیت معلم که اثر آنها از مدرســه ها هم بیشــتر است؛ 
مراکزی که در آن معلم پرورانده می شود. وزیر آموزش و پرورش 
گفت: مدرسه قوی به واســطه معلمان خوب می تواند تضمین 
کننده ایران قوی باشــد و مراکز تربیت معلم در کشور ما نیاز به 
حمایت شما خیرین دارد. این باب جدید را هم ان شاءا.. باز کنید 

که در آن خیر کثیر نهفته است.

برای استمرار کار خیر مدرسه سازی باید این جلسات برگزار 
شود

اســتاندار اصفهان نیز در جشنواره خیرین مدرســه ساز با اشاره 
به اینکه به دو دلیل این جلســه، جلســه بســیار مبارکی است 
اظهار کرد: اول اینکه به موضوعی در این جلســه می پردازیم که 
راه هدایت، رســتگاری، راه صلاح و فلاح انســان ها، راه تربیت 
صحیح، راه حرکت به ســوی کمال در آن برنامه ریزی می شود 
که آیات و روایات متعددی در این خصوص در تأیید به اهمیت و 
 جایگاه آن داریم. ما در روایات از مقوله علم و دانش به عنوان نور 
 یاد می کنیم و این بســتری که شــما بزرگواران فراهم می کنید 
ریل گذاری به سمت این نورافشانی است، لذا این جلسه از این 

باب جلسه بسیار مبارکی است. 
ســید رضا مرتضوی با بیان اینکه به غیر از محتوای مورد بحث، 
بزرگوارانی در این جلســه جمع شــدند که هرکدام ظرفیت ها و 
پتانسیل های بسیار خوبی را پیرامون این هدف جمع می کنند و 
حرکت می دهند که این هدف به نحو مناسب تری تحقق پیدا کند، 
گفت: از این حیث هم این جلسه، جلسه مبارکی است. کسانی که 
ریل گذاری می کنند، کسانی که در این راه برنامه ریزی می کنند، 
کسانی که مدیریت می کنند و همه کسانی که حول محور تعلیم 
و تربیت فعالیت می کنند در این جلســه جمعند. وی افزود: به 
هرحال جمعی که دور هم جمع شدند جمعی از خیرین بزرگوار و 
مؤثری هستند که در اقصی نقاط استان فعالیت می کنند و وظیفه 
ما قدردانی و سپاس از شماست. هرچند ممکن است بسیاری 
از شــما مایل نباشــید به این امر لکن اگر ما مــی خواهیم این 
مسیر استمرار پیدا کند، باید به برپایی چنین جلساتی رویکردی 
 مثبت داشته باشیم. استاندار اصفهان ادامه داد: یاد می کنیم از 
رئیس جمهور بزرگوار شهیدمان. او انصافاً ویژگی و صفات متمایز 
و متفاوتی با ســایرینی که در این حوزه ما می شناختیم داشت. 
انصافاً شــهید و خادمین بزرگواری از دست دادیم و جبرانی هم 
برای آن متصور نیستیم؛ لکن به دلیل اینکه ما در آستانه برگزاری  
انتخابات زودهنگام هســتیم باید مراقبت کنیم که مسیری که 
رئیس جمهور شهید به ما یاد داد و تراز و مدالی که برای ریاست 
جمهوری تعریف کرد را به نحوی در جامعــه منعکس بکنیم که 
هرکسی در کرسی ریاســت جمهوری قرارگرفت حواسش باشد 
که بایــد در قالب چه صفــات و فضائلی حرکت کنــد. وی ابراز 
امیدواری کرد با برگزاری این جشــنواره ها و گردهم آیی ها این 
باب خیر و این باب الجنت که از مسیر مدرسه سازی به روی مردم 
 ما در سراسر کشــور گشوده می شــود و این باب خیر که مسیر 
دانش آموزی و توانمندســازی دانش آموزان در سراسرکشور را 
مهیاتر از گذشته می کند همیشه رو به جلو و رو به افزایش باشد.

علاوه بر احداث مدارس در تجهیز  مدارس هم اهتمام شود
مدیرکل آمــوزش و پرورش اســتان اصفهان نیز بــا خیرمقدم 
خدمــت مدعوین و مدیران محترم اســتانی و ملی و رؤســای 
مجامع خیرین کل کشور که در این مکان مقدس جمع شده اند، 
گفت: تقدس این مکان برگرفته از این هســت که شرف المکان 
بالمکین؛ وقتی انسان های بزرگ خیراندیش در جایی جمع می 
شوند، جمع خوبانند و جمع خوبان در این مکان جمع شده اند و 
خدای سبحان به آنها افتخار می کند، زیرا آنها تفسیرگران آیات 

الهی هستند.
محمدرضا ابراهیمی افزود: خدای سبحان نیازی به یاری ما ندارد 
ولی وقتی ما انســان ها و بندگان خدا را یــاری می دهیم یعنی 
خدا رایاری کردیم. مبارکتان باد که خدا تقدیر شما عزیزان را خیّر 
مدرسه ساز قرارداد، زیرا هر بنای خیری خوب است لکن مدرسه 
چیز دیگری است چرا که در مدرسه انســان سازی می شود که 
بهترین هنر عالم هستی اســت. مبارکتان باد. وی با بیان اینکه 
مدارس زیادی در دولت مردمی شهید جمهور ساخته شده گفت: 
امسال علاوه بر ساخت و احداث مدرسه باید در تجهیز مدارسی 
که به دست مبارک شما خیرین و با اعتبارات دولتی ساخته شده 
و هنرســتان ها اهتمام بیشتری داشته باشــیم که تحت عنوان 

مدرسه یاری و مدرسه داری از آن یاد شده است.

ما سرمایه می آوریم شما برنامه بیاورید 
رئیس هیئت مدیره مجمع خیرین مدرسه ساز استان اصفهان نیز 
در ادامه برگزاری این جشنواره با گرامیداشت یاد شهدای خدمت 
به ویژه سید الشــهدای خدمت آیت ا... رئیسی گفت: امروز در 
جمع ما مادران شهدایی حضور دارند که نه تنها عزیزترین کسان 
خود را برای این انقلاب و کشور تقدیم کردند که مال و دارایی خود 

را نیز در عرصه امر مقدس مدرسه سازی صرف کردند. 
مجتبی ملا احمدی با اشاره به اینکه عددها مهم نیست و مهم این 

است که خیرین دل های دریایی و بزرگی دارند، اظهار کرد: ما در 
اصفهان، هم خیری داریم که 100 هزار تومان برای مدرسه سازی 
کمک می کند و هم خیری که دیــروز 1500 میلیارد تومان برای 
ساخت یک هنرستان اختصاص داد. وی خطاب به وزیر آموزش 
و پرورش با اشاره به اینکه سال گذشته 1500 میلیارد تومان تعهد 
خیرین ما در مدرسه سازی بود که  1000 میلیارد آن محقق شده و 
الان هم طبق آمار سازمان نوسازی حدود  هزارو هفتصد هشتصد 
تعهد ثبت شده داریم، عنوان کرد: ما در تحقق تعهد خیرین خود 
نیــم نگاهی هم به زحمــات حضرت عالی، مجموعه نوســازی 
مدارس، حاکمیت، دولت و استاندار داریم که اگرچه با توجه به 
حجم بالای کار امکان اینکه پا به پای خیرین بیایید مقدور نیست 

اما حداقل یک بخشی از کار را تقبل کنید.  
ملااحمدی ادامه داد: امسال با بخشی از اعتبارات ملی و استانی 
پروژه خیری که 10 سال بود  به سرانجام نرسیده بود دوباره شروع 
شد و الحمدلله پروژه ها شتاب خوبی گرفته و فرصت هشت ده 

ساله اتمام پروژه ها، به سه چهار سال می رسد.
وی با اشــاره به اینکه ما در مجمع خیرین مدرســه ساز استان 
اصفهان با رویکرد تحولی غیر از امر مدرســه ســازی که رسالت 
و وظیفه اصلی مجامع ما بود تعریف محصول را در دســتور کار 
مجامع خیرین قــرار دادیم، گفت: برای هر ســال و هر دوره ای 
یک سند راهبردی در دســتور کار قراردادیم. به عنوان مثال سال 
گذشته برنامه اطلس نیازهای استان، سامانه نیک اندیشان و... 
را به عنوان محصولات تعریف شده برای مجمع خیرین داشتیم 
و امســال در بحث تعریف محصول چند موضوع را در دستور کار 

قرار دادیم.
رئیس هیئت مدیره مجمع خیرین مدرسه ساز استان اصفهان با 
اشاره به اینکه امسال کار بزرگی که با هماهنگی اتاق اصناف انجام 
شد این بود که 10 هزار واحد صنفی و اتحادیه را به 10 هزارمدرسه 
در اصفهان وصل کردیم، عنوان کرد: مثلًا اتحادیه شیشه اصفهان 
طی تفاهمنامه ای با مجمع خیرین مدرسه ساز تأمین شیشه کل 
مدارسی که شیشه های آنها دچار مشکل می شود را تقبل کردند 

که این گام بزرگی است و امروز تفاهمنامه آن به امضا می رسد.
وی با اشاره به موضوع سند جامع راهبردی 10 ساله آینده مجمع 
خیرین مدرســه ســاز افزود: امروز قرارداد این ســند منعقد و 
تفاهمنامه آن امضا می شود. ملا احمدی با اشاره به بهره برداری 
از سامانه رصد برای بررســی آنلاین وضعیت پروژه های مجمع 
خیرین مدرسه ســاز در ســال جاری گفت: موضوع مسئولیت 
اجتماعی بنگاه های اقتصادی اســتان که به عنوان یک رکن در 
دستور کار قرار داشــت نیز با هماهنگی اتاق بازرگانی در دستور 
کار قرار گرفته و امروز 200 میلیارد تومان از مســئولیت اجتماعی 
بنگاه های اقتصادی استان در راستای مدرسه سازی با امضای 
استاندار با بنگاه های اقتصادی منعقد شده و در جریان نقدینگی 
قرار گرفته اســت. وی با اشــاره به اینکه در این راستا کلنگزنی 
ساخت 8 مدرسه به نام شــهدای خدمت را نیزدر چند روز آینده 
انجام می دهیم گفت: قول می دهیم این مدارس را تا مهر آینده 
تحویل بدهیم و حتی اگر بتوانیم زودتر و در ســالگرد شــهادت 

شهدای خدمت این کار را انجام خواهیم داد.
رئیس هیئت مدیره مجمع خیرین مدرسه ساز استان اصفهان 
با اشاره به اینکه با هماهنگی با اتاق بازرگانی 100 بنگاه اقتصادی 
100 هنرســتان ما را  تجهیز می کنند، گفت: تفاهنامه این کار هم 
امروز امضا می شــود. وی با بیان اینکــه از فروردین تا امروز ما 
 در مجمع خیرین مدرسه ســاز 60 روز کاری بیشتر نداشتیم که 
60 تفاهمنامه را در دســتور کار قرار دادیم ،گفــت: نهاد مقدس 
مدرسه سازی پرافتخار ترین نهاد مردمی کشور است که امروز در 
راستای اصلی ترین نیاز کشور که آموزش و پرورش است خدمات 
ارائه می دهد. ملااحمدی خاطرنشــان کرد: سند توسعه کشور 
فقط در آموزش و پرورش نگاشته می شود نه هیچ جای دیگر و 
همه تلاش های خود را باید معطوف به این کنیم که به آموزش و 

پرورش کشور به عنوان رکن اساسی توجه شود.
وی در خاتمه خطاب به وزیر آموزش و پرورش گفت: ما در مجمع 
خیرین مدرسه ساز سرمایه خود را به میدان می آوریم شما هم 
برنامه خود را بیاورید. من به نمایندگی از 40 هزار خیر مدرسه ساز 
کشور می گویم اگر شما برنامه داشته باشــید هرآنچه سرمایه 
بخواهد خیرین تأمین می کنند  و کنار آموزش و پرورش هستند 
چون معتقدند هیچ راهی غیر از توســعه و توجــه به آموزش و 

پرورش برای توسعه کشور وجود ندارد.

 اصفهان در امر خیر مثل قله ای بلند دارای چشم انداز است 
رئیس ســازمان نوســازی، توســعه و تجهیز مدارس کشور نیز 
در این گردهم آیــی با بیان اینکه ما به یک اصــل معتقدیم و در 

شعار جشنواره بیست و ششم  مجمع خیرین مدرسه ساز آن را 
 مورد تأکید قرار داده ایم و گفت: این اصل آن اســت که خیرین 
مدرسه ساز پیشران ایران قوی هستند. کاملًا برای ما محرز است 
که ایران در مسیر قوی بودن قرار گرفته است. رشد و تعالی ایران 
و تمدنسازی در کشــورمان در همه عرصه های علمی، فناوری و 
تکنولوژی توسط کسانی به وجود می آید که روزی در مدارسی که 

شما خیرین ساخته اید درس خوانده اند. 
حمیدرضا خان محمدی با بیان اینکه در 1010 روز دولت خدمتگزار 
32 هزار کلاس درس ســاخته شــده اســت به نقل از  مخبر، 
 معاون اول رئیس جمهور شهید، گفت: در احداث 100 درصد این

 کلاس ها خیرین نقش داشــته اند؛ یعنی عجین شــدن نقش 
مردم در مهمتریــن رکن نظــام جمهوری اســلامی ایران. وی 
با بیان اینکه کشــور ما پر از  استعداد اســت و این استعداد در 
مدارس شکوفا شــده و جهش می یابد خاطرنشــان کرد: این 
مدارس را خیرین مدرســه ســاز احداث می کنند؛ پس خیرین  
 بزرگوار در راهبــردی ترین کار نظــام نقش دارند و پیشــرانان 

ایران قوی هستند.
رئیس ســازمان نوســازی، توســعه و تجهیز مدارس کشور با 
اشــاره به اینکه رئیس جمهور در آخرین دیدار خــود خیرین را 
شریک راهبردی کشور معرفی کردند، گفت: برای ایشان مدرسه 
سازی توســط خیرین و پیگیری امور خیرین بســیار مهم بود. 
وی افزود: 4000 میلیارد تومان در این 1000 روز گذشــته از دولت 
ســیزدهم توســط دولت برای تأمین بخش دولتی پروژه های 
خیرین هزینه شــده اســت. وی با تأکید بر اینکه شهر اصفهان 
در امر خیر مثل قلــه ای بلند دارای چشــم انــداز و قابل توجه 
بوده اســت، افزود: ما در ایستگاه 24 جشــنواره دراینجا حضور 
پیدا کردیم و بــه عدد 1500 تومــان  تعهدات خیرین رســیدیم 
 که بالای 1000 میلیــارد آن تحقق پیدا کرده و به ســرعت در حال 

پیشرفت است.
خان محمدی با اشــاره به اینکه مردم  اگر پــای کار بیایند همه 
مسائل را در کســری از ثانیه حل می کنند، گفت: خصوصاً مردم 
اصفهان. شما اصفهانی ها نه تنها مسائل استان خودتان را که کم 
هم نیست؛ از فرونشست گرفته تا چالش ترکیب جمعیتی حل 
می کنید، بلکه به استان هایی که نیازمند کمک هستند می روید 
و مردانه پای کار می ایستید و بدون ذکر اسم و نام در سایر استان 
هایی که نیازمند توجه هستند فعالیت می کنید. دستمریزاد که 

شاگرد ممتاز کار خیر در جریان مدرسه سازی هستید. 
رئیس سازمان نوسازی، توســعه و تجهیز مدارس کشور با بیان 
اینکه در اول انقلاب 1/5 متر مربع سرانه فضای آموزشی ما بوده، 
گفت: الان به همت خیرین به سرانه 5/22 مترمربع رسیده ایم. 
اعداد مهم نیستند آن نگرش و معرفتی که در این کار وجود دارد 

مهم است. 
وی افــزود: اعتقــاد داریــم چیزی مهمتر از مدرســه ســازی 
نیســت اگر قرار اســت زندان ها بســته شــود، اگر قرار است 
تصادفــات کاهش پیــدا کنــد، اگر قرار اســت مصــرف بهینه 
انــرژی رواج یابــد و جامعه فرهنگی داشــته باشــیم راهش 
 تأســیس مدرســه اســت؛ آن هم با فضــای اســتاندارد و با 

بهترین امکانات.
وی در پایان با بیان اینکه اگر روزی در شــهری در فصل تابستان 
خنک ترین مکان مدارس بودند نه بانــک ها می توانیم  مدعی 
شویم در راســتای عدالت قرار گرفته ایم، تأکید کرد: اگر بهترین 
مکان های ما بانک ها و  بنگاه هایی باشند که خلق پول می کنند 
ما قاعدتاً به نقطه مطلوب در بحث تولید، توســعه و رشد کشور 

نمی رسیم. 

خیرین پیشران ایران قوی هستند 
مدیرکل نوسازی مدارس اســتان اصفهان نیز در این جلسه در 
سخنان کوتاهی با تشکر از حضار ابراز امیدواری کرد که خروجی 
این جلسه و این جشنواره که تحت عنوان »خیرین مدرسه ساز 
پیشران ایران قوی« نامگذاری شــده احداث مدارسی باشد که 
فقرتحصیلی، تراکم کلاسی و غیراســتاندارد بودن را از بین برده 

و ایمنی در برابر زلزله را برای دانش آموزان ما به ارمغان بیاورد.
ناصر فتحی با بیان اینکه ما  افتخار می کنیم که خادم شما خیرین 
مدرسه ساز هستیم و در کنار شما تلاش می کنیم، افزود: خیرین 
واقعاً پیشران ایران قوی هستند؛ خیرین موتور عدالت آموزشی 
بوده و در دولت خدمتگزار به عنوان یک نهاد مردمی و یک جهاد 

مدرسه سازی در استان به ما کمک می کنند. 
وی گفت: عدالت آموزشــی در روستاها و در شــهرها و در نقاط 
حاشیه نشین توســط خیرین مدرسه ســاز زنده می شود و ما 

مدیون شما هستیم.

وزیر آموزش و پرورش در بیست و ششمین جشنواره خیرین مدرسه ساز در اصفهان مطرح کرد:

ساخت 7000 مدرسه در دولت سیزدهم
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